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ZÁPIS 
z řádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Nové Město nad Metují 
ZM 13 ve volebním období 2018 - 2022 ze dne 25.06.2020, 
přednáškový sál Městské knihovny Nové Město nad Metují od 16:00 hodin 
 
 

Účast na jednání: 
 Účastníci Pozice Příchod Přerušení Odchod Účast 

1 Balcarová Jana, Mgr. zastupitelka 16:00  23:22 Plná 

2 Čopík Jan, Ing., Ph.D. zastupitel 16:00  23:22 Plná 

3 Dostál Pavel, Ing. et Ing. zastupitel 16:00  23:22 Plná 

4 Hable Petr starosta 16:00  23:22 Plná 

5 Hladík Jiří zastupitel 16:00  23:22 Plná 

6 Hovorka Libor, Ing. místostarosta 16:00  23:22 Plná 

7 Hylský Josef, Mgr. radní 16:00  23:22 Plná 

8 Jarolímek Miroslav radní 16:00  23:22 Plná 

9 Kulhavá Zdeňka, PhDr. zastupitelka 16:00  23:22 Plná 

10 Kupková Irena, Mgr. zastupitelka 16:00  23:22 Plná 

11 Maur Vilém, Ing., MBA radní 16:00  23:22 Plná 

12 Němeček Jan, Ing. radní 16:00  23:22 Plná 

13 Neumann Petr, Ing. zastupitel 16:00  23:22 Plná 

14 Paarová Soňa, Mgr. zastupitelka 16:00  23:22 Plná 

15 Prouza Martin, Ing. radní 16:00  23:22 Plná 

16 Prouza Radek zastupitel 16:00  23:22 Plná 

17 Roštlapil Tomáš, Ing. zastupitel 16:00  23:22 Plná 

18 Sláma Jiří, Bc. zastupitel 16:00  23:22 Plná 

19 Slavík Milan, Ing. zastupitel 16:00  23:22 Plná 

20 Tymel Jiří, Ing. zastupitel 16:00  23:22 Plná 

21 Žahourková Markéta zastupitelka 16:00  23:22 Plná 

 
Jednání byli dále přítomni pracovníci Městského úřadu a občané města. 
 

Záznam a ověření zápisu: 

Ověřovatel zápisu    Ing. Milan Slavík  _____________________ 

     Ing. Jiří Tymel   _____________________ 

Zapisovatelka    Simona Hoffmannová _____________________ 
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Schválení zápisu z předcházejícího jednání (tj. ZM 12 dne 14.05.2020) 
Ověřovatelé zápisu z předcházejícího jednání: 
     Mgr. Jana Balcarová 
     Mgr. Josef Hylský 

Bez připomínek k zápisu, zápis byl schválen. 
 
 

Zvoleny komise ve složení: 
Návrhová komise - předseda Jiří Hladík 
Návrhová komise - člen  Ing. Vilém Maur, MBA 
Návrhová komise - člen  Radek Prouza 
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Program: 
 

1. Úvodní informace a vystoupení 

  

1/1 Program jednání ZM + volba orgánů zasedání 

  

1/2 Kontrola plnění úkolů ZM ke dni 25.06.2020 

  

1/3 Žádost MST o vyslovení důvěry 

  

2. Majetkoprávní úkony 

  

2/1 Návrh podmínek odkupu pozemků pod místní komunikací ve směru od Spů na Chlístov 

  

2/2 Prodej části pozemku p. p. č. 677/22 v k. ú. Nové Město nad Metují 

  

2/3 Hotel Metuj 

  

2/4 Nabídka k odkupu pozemku p. p. č. 753/6 v k. ú. Krčín 

  

3. Rozvoj 

  

3/1 Aktuální stav projektů ke dni 09.06.2020 

  

3/2 Dotační možnosti pro dlouhodobé investiční záměry města 

  

3/3 Kino 70 

  

3/4 Letní areál u Metuje - pozastavená investiční akce 

  

3/5 Pozastavení vybraných investičních akcí 

  

3/6 Návrh radního Ing. Maura, MBA, na revokaci usnesení č. ZM 11-354/20 ze dne 20.02.2020 

  

3/7 Schválení Zadání změny č. 1 RP mezi ulicemi Nádražní, Boženy Němcové a T. G. Masaryka 

  

3/8 Vydání Změny č. 1 Územního plánu Nové Město nad Metují 

  

3/9 Návrh na změnu ÚP na p. p. č. 910/2 v k. ú. Nové Město nad Metují 

  

4. Finance 

  

4/1 Rozpočtová opatření 2020 

  

4/2 Zápis z jednání Finančního výboru ZM ze dne 03.06.2020 

  

4/3 Závěrečný účet 2019 
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4/4 Účetní závěrka města za rok 2019 

  

4/5 Návrh na rozdělení dotací sportovním klubům 

  

4/6 Žádost TJ Spartak o dotaci - RO 

  

4/7 Žádost SK o dotaci na umělou trávu - RO 

  

4/8 Žádost o investiční dotaci - Sokol Krčín 

  

4/9 Dopady změny SR v oblasti sdílených daní - RO 

  

4/10 Navýšení § 4349 - ostatní sociální péče vč. komunitního plánování  

  

4/11 Návrh odměny pro zastupitele oprávněného k oddávání 

  

5. Různé 

  

5/1 Rezignace p. Miroslava Jarolímka na funkci člena RM ke dni 31.05.2020 

  

5/2 Souhlas se zařazením území města Nové Město nad Metují do územní působnosti Místní akční 
skupiny POHODA venkova, z.s.  

  

5/3 Návrh na ocenění občanů u příležitosti 28. října - podnět KKULT 

  

5/4 Podnět zmocněnce Přípravného výboru na pořádání místního referenda v Novém Městě nad Metují 

  

6. Diskuse 
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1 Úvodní informace a vystoupení 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

K čl. 1 

Bez usnesení 

  
1/1 Program jednání ZM + volba orgánů zasedání 

Identifikace: 

V úvodu zasedání ZM je schvalován podrobný program zasedání (viz příloha k tomuto bodu) a 
dále je zvolena návrhová komise a ověřovatelé zápisu.  
 
Orientační časová tabulka programu: 
  
1. Úvodní informace a vystoupení  16:00 - 16:30   ST     
2. Majetkoprávní úkony                     16:30 - 17:50   OMM     
3. Rozvoj                                            17:50 - 22:25   OMM     
4. Finance                                          22:25 - 23:05   OF     
5. Různé                                    23:05 - 23:15        
6. Diskuse                                    23:15 - 23:22 

Odůvodnění: 

Viz zákon o obcích a Jednací řád ZM. 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

Z podrobnějšího projednání: 

Úvodního slova se ujal ST, informoval o programu ZM 13, navrhl členy návrhové komise a 
určil ověřovatele zápisu zasedání ZM 13. Ověřovatelé zápisu z minulého zasedání ZM 12 
neměli k zápisu připomínky. 
K samotnému programu a řazení ST uvedl: "K samotnému programu a řazení jeho bodů 
navrhuji zařadit projednání bodu 5/4 - Podnět zmocněnce Přípravného výboru na pořádání 
místního referenda v Novém Městě nad Metují do článku Rozvoj, a to před bod 3/6. Body 3/6 
až 3/9 se totiž týkají oblasti územního plánování či regulačního plánu. V podnětu zmocněnce 
Přípravného výboru jsou uvedena velice závažná obvinění z podvodného jednání a zneužití 
pravomoci vůči starostovi města, který je zároveň určeným zastupitelem pro územní plán a 
dále vůči pracovníkovi OVRR, Mgr. Balcarovi, který je pořizovatelem územního plánu. Jde o 
natolik závažnou záležitost, že považujeme za nezbytné nejdříve znát stanovisko ZM k těmto 
obviněním a pak teprve jednat a rozhodovat o bodech, které Mgr. Balcar ve spolupráci se ST 
připravoval.  
K pozvánce jste ještě dále obdrželi mailem další podklady k bodu 3/4 „Letní areál u Metuje - 
pozastavená investiční akce“. Jedná se o doplnění materiálů ze zasedání Pracovní skupiny 
koupaliště (PSK), která se konala až po jednání RM 42, která připravovala zasedání ZM 13. 
Tyto materiály byly vloženy do příloh programu Konsiliář, kam máte vzdálený přístup. Jedná 
se o: 
- Zápis Pracovní skupiny Koupaliště (PSK) a prezenční listinu,  
- předběžné náklady projednané na PSK (17.06.2020) rozdělené na propočet dle fy BAPO a 
Ing. V. Brože a na sloupec OMM k porovnání, 
- znovu zaslané Předběžné náklady v excelu dle Ing. V. Brože s doplněným obsáhlým 
komentářem ze dne 23.06.2020, 
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- přehled biotopů, jedná se o dokument, kterým se PSK již dříve zabývala, Ing. Brož přiložil 
k nákladům a to pro ZM k dispozici pro rozhodování o LAM, v excelové tabulce se o tom 
zmiňuje a porovnává provozní náklady. 
Dále jste pak mailem obdrželi ještě další materiály, které již do programu Konsiliář vkládány 
nebyly, ale jedná se o doprovodné doplnění k zápisu PSK od Ing. arch. Lichého, a to:  
- počítání obsazenosti (vjezd a výjezd) 
- poptávka inteligentního dopravní systému 
- systém obsazenosti parkoviště NMnM 
Do Konsiliáře dále byly vloženy a rovněž mailem byly ještě včera zastupitelům zaslány, 
dodatečně předložené podklady od Sportovního klubu k jejich žádosti o dotaci, tj. k bodu 4.7." 
 
Poté ST vyzval zastupitele, aby hlasovali o programu ZM 13 - hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 
zdržel se. Ověřovatelé a návrhová komise byly schváleny hlasováním - 21 pro, 0 proti, 0 
zdržel se. ST - závěrem připomněl některé zásady jednání dané platným Jednacím řádem 
ZM, mj. upozornil na délku vystoupení každého vystupujícího na zasedání ZM, tj. max. 5 minut 
atd. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou 
součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 1/1 USNESENÍ č. ZM 13-411/20 

ZM schvaluje tento program jednání řádného veřejného zasedání ZM 13: 
  
1. Úvodní informace a vystoupení     
1/1 Program jednání ZM + volba orgánů zasedání     
1/2 Kontrola plnění úkolů ZM ke dni 25.06.2020   
1/3       Žádost MST o vyslovení důvěry 
     
2. Majetkoprávní úkony     
2/1 Návrh podmínek odkupu pozemků pod místní komunikací ve směru od Spů na Chlístov    
2/2 Prodej části pozemku p. p. č. 677/22 v k. ú. Nové Město nad Metují     
2/3 Hotel Metuj     
2/4 Nabídka k odkupu pozemku p. p. č. 753/6 v k. ú. Krčín 
     
3. Rozvoj     
3/1 Aktuální stav projektů ke dni 09.06.2020     
3/2 Dotační možnosti pro dlouhodobé investiční záměry města     
3/3 Kino 70     
3/4 Letní areál u Metuje - pozastavená investiční akce     
3/5 Pozastavení vybraných investičních akcí     
3/6 Návrh radního Ing. Maura, MBA, na revokaci usnesení č. ZM 11-354/20 ze dne 20.02.2020    
3/7 Schválení Zadání změny č. 1 RP mezi ulicemi Nádražní, Boženy Němcové a T. G. Masaryka    
3/8 Vydání Změny č. 1 Územního plánu Nové Město nad Metují     
3/9 Návrh na změnu ÚP na p. p. č. 910/2 v k. ú. Nové Město nad Metují 
     
4. Finance     
4/1 Rozpočtová opatření 2020     
4/2 Zápis z jednání Finančního výboru ZM ze dne 03.06.2020     
4/3 Závěrečný účet 2019     
4/4 Účetní závěrka města za rok 2019     
4/5 Návrh na rozdělení dotací sportovním klubům     
4/6 Žádost TJ Spartak o dotaci - RO     
4/7 Žádost SK o dotaci na umělou trávu - RO     
4/8 Žádost o investiční dotaci - Sokol Krčín     
4/9 Dopady změny SR v oblasti sdílených daní - RO     
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4/10 Navýšení § 4349 - ostatní sociální péče vč. komunitního plánování      
4/11 Návrh odměny pro zastupitele oprávněného k oddávání 
     
5. Různé     
5/1 Rezignace p. Miroslava Jarolímka na funkci člena RM ke dni 31.05.2020     
5/2 Souhlas se zařazením území města Nové Město nad Metují do územní působnosti Místní  
            akční skupiny POHODA venkova, z.s.      
5/3 Návrh na ocenění občanů u příležitosti 28. října - podnět KKULT     
5/4 Podnět zmocněnce Přípravného výboru na pořádání místního referenda v Novém Městě  
            nad Metují 
     
6. Diskuse 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

K čl. 1/1 USNESENÍ č. ZM 13-412/20 

ZM volí návrhovou komisi ve složení: p. Jiří Hladík - předseda, Ing. Vilém Maur, MBA, a p. Radek 
Prouza - členové komise a ověřovatele zápisu ze zasedání ZM 13: Ing. Milana Slavíka a Ing. Jiřího 
Tymla. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
 
 
1/2 Kontrola plnění úkolů ZM ke dni 25.06.2020 

Identifikace: 

Kontrola splatných úkolů ZM 13 viz příloha k tomuto bodu. 

Odůvodnění: 

Hlášení o plnění usnesení. 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

Z podrobnějšího projednání: 

Bez dotazů a připomínek ke kontrole úkolů. Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou 
součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 1/2 USNESENÍ č. ZM 13-413/20 

ZM souhlasí s předloženým plněním úkolů z předchozích zasedání ZM ve znění přílohy k tomuto 
bodu. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
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1/3 Žádost MST o vyslovení důvěry 

Identifikace: Místostarosta města Nové Město nad Metují, pan Ing. Libor Hovorka, žádá ZM 
                    o vyslovení důvěry - viz příloha tohoto bodu. 

Odůvodnění: V souvislosti se svým názorovým rozchodem s ODS, za kterou MST kandidoval a která  
                      odešla z koaličního seskupení, požádá MST o vyslovení důvěry. 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

Z podrobnějšího projednání: 

MST se přihlásil do rozpravy k tomuto bodu. Zopakoval to, co bylo v příloze dnešního jednání 
k tomuto bodu, tzn. v jeho dopise zastupitelům, tzn., že požádal členy ZM o vyslovení důvěry 
ve věci jeho funkce MST. V případě, že důvěru nezíská, ukončí své členství v RM a odstoupí z 
funkce MST ke dni 30.06.2020. Zároveň se vyloučil z hlasování k tomuto bodu. Ing. Neumann 
- uvedl, že tento bod úzce souvisí s bodem 5/1 (rezignace p. Jarolímka na místo radního). 
KDU-ČSL je součástí koalice - tímto podle něj koalice dostala zásadní změnu - vystoupení 
zastupitelů za ODS ztratila koalice 3 hlasy. Má pochybnost, zda tedy dále platí programové 
prohlášení - očekával jednání zbývajících stran koalice a myslí si, že by toto jednání mělo být 
dřív než bod 1/3. Tento bod by tedy posunul - dal by protinávrh - jednání neproběhlo - chce 
vědět, jestli budeme mít nového radního nebo ne a koho. ST - uvedl, že v tomto bodu nejde o 
volbu ani vzdání se funkce. Ing. Neumann - v tom případě se zdrží v hlasování. Mgr. Hylský - 
za sebe k osobě MST uvedl, že je pravda, že v některých krocích mohl být MST sice 
průbojnější, přesto si ho ale váží. Svou důvěru panu MST vloží, očekává však v dalších 
týdnech / měsících, že se zástupci koalice sejdou, projednají programové priority a usnesou 
se na dalších krocích vedoucích k jejich prosazování. ST - uvedl, že je trochu překvapen, 
neboť tento bod projednávala RM 42 a po jejím jednání ze strany KDU-ČSL žádné odezvy 
nedorazily. Dále shrnul, co by nastalo v dalších krocích, pokud by důvěra p. MST nebyla 
vyslovena. To bylo deklarováno jak na RM, tak i s představiteli zbývajících koaličních stran, 
kteří se se svými lidmi radili. ST přečetl navržené znění usnesení. K usnesení měl připomínku 
Ing. et Ing. Dostál. Dotázal se, zda by bylo možné sestavit protinávrh - viz slova kolegy Ing. 
Neumanna? ST - protiusnesení může navrhnout kdokoliv. Ing. et Ing. Dostál - zastupitelé z 
KDU-ČSL považují jednání uvnitř koalice za velmi důležité. TAJ - podal bližší komentář a 
reagoval na dotaz Ing. et Ing. Dostála s tím, že v tomto bodě se jedná o prostou žádost MST o 
vyslovení důvěry bez nějakých podmiňovacích přívlastků. ST - dodal, že pokud tu potřebu 
KDU-ČSL mělo, stačilo říci např. včera a mohli jsme o tom jednat. Ing. Neumann - měla to 
navrhnout Volba pro města, jako nejsilnější strana koalice, KDU-ČSL je malá strana. Ing. 
Maur, MBA - vyslovil nabídku gentlemanské dohody, že požadovaná jednání koaličních stran 
proběhnou. Ing. et Ing. Dostál - uvedl, že již na posledním semináři zastupitelů Ing. Maur říkal, 
že by bylo dobré osvěžit priority - nezabýváme se jimi a koalice nepracuje tak, jak by měla. 
Nemyslí si proto, že gentlemanská dohoda klapne - viz zmíněné důvody. ST, protože nikým 
nebyl formulován protinávrh usnesení, znovu přečetl navržené usnesení ve znění pozvánky a 
nechal hlasovat - hlasováno - 13 pro, 4 proti, 3 zdržel se. Jeden zastupitel byl vyloučen na 
vlastní žádost z hlasování k tomuto bodu. ST - je rád za výsledek, MST i jeho práce si váží. 
Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou 
součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 1/3 USNESENÍ č. ZM 13-414/20 

ZM schvaluje vyslovení důvěry současnému místostarostovi města Nové Město nad Metují, panu 
Ing. Liboru Hovorkovi. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 13, Proti: 4, Zdržel se: 3, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 
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2 Majetkoprávní úkony 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

K čl. 2 

Bez usnesení 

  
2/1 Návrh podmínek odkupu pozemků pod místní komunikací ve směru od Spů na 
Chlístov 

Identifikace: 

Po realizaci stavby „Cykloregion V. Moravce – stavební úpravy stávající komunikace – etapa 2 
(ulice Chlístovská)“, jejím zaměření a zapsání GP č. 246-082/2019 do KN, navrhujeme 
realizovat odkoupení pozemků pod tělesem části místní komunikace ve směru Spy - Chlístov. 
Pozemky, které byly odděleny v KN výše uvedeným GP, ve vlastnictví fyzických osob, pro 
případné majetkové vypořádání: 
p. p. č. 415/2, (43 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 416/2, (9 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 416/3, (13 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 417/11, (68 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 417/12, (2 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 430/8, (92 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 430/10, (154 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 452/7, (4 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 452/8, (7 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 452/9, (3 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 430/9, (132 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 430/11, (433 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 430/13, (1 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 430/12, (6 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 434/2, (8 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 436/2, (19 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 435/4, (20 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 435/5, (1 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 435/6, (1 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 435/7, (6 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 452/6, (7 m²) v k. ú. Spy. 
Celková výměra 1029 m², tj. celková částka na odkoupení pozemků činí 102.900 Kč.  
RM doporučila ZM souhlasit s koupí pozemků a rovněž doporučila ZM uložit OMM svolat 
informativní schůzku s vlastníky. 

Odůvodnění: 

Dle sdělení ORM souhlasili vlastníci dotčených pozemků s úpravou stávající místní 
komunikace bez dalších podmínek. Cena pozemku pod komunikací ve výši 100 Kč/m² 
odpovídá ceně obvyklé při majetkoprávním vypořádání obdobných pozemků ve vlastnictví 
města. Podmínkou přidělené dotace nebylo majetkoprávní vypořádání s vlastníky pozemků 
pod zrekonstruovanou komunikací, ale pozemky pod místními komunikacemi by mělo vlastnit 
město. Za výše uvedenou cenu by mělo být provedeno majetkoprávní vypořádání se všemi 
vlastníky dotčených pozemků. Vzhledem ke karanténním opatřením (COVID-19) je tento úkon 
projednáván až nyní. Odborné útvary souhlasí. 

Vysvětlení: Bachura Pavel - vedoucí OMP 
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Z podrobnějšího projednání: 

Vedoucí Odboru majetku města (dále jen "OMM"), pan Ing. Libor Pozděna - příchod v 16:29 
hodin - uvedl první bod v článku "Majetkoprávní úkony" - přednesl "Identifikaci" bodu a 
navržené znění usnesení. PhDr. Kulhavá - technická věc - majitelé pozemků nemají tušení, že 
chceme od nich odkoupit majetek za uvedenou cenu? ST - v tuto chvíli ne + dovysvětlil 
postup. Nebudeme je svolávat, dokud nevíme, co jim můžeme nabídnout, to musí stanovit 
ZM. PhDr. Kulhavá - reagovala s dotazem k výměrám pozemků, nejde jen o části? Vedoucí 
Oddělení majetkoprávního (dále jen "OMP") pan Mgr. Bachura - jde o celé pozemky, některé 
mají opravdu jen 1 m2. V navrženém usnesení jsou proto jen ta čísla, důležité je svolat 
jednání s vlastníky a poté předkládat jednotlivé žádosti. ST - pokud paní zastupitelka vznese 
protinávrh, výměry můžeme do textu usnesení doplnit. Ing. Slavík - zkusil formulovat 
protinávrh k usnesení ve smyslu, že ZM souhlasí se zahájením jednání o koupi. Předseda 
návrhové komise p. Hladík pak přečetl protinávrh - hlasováno - 9 pro, 9 proti, 3 zdržel se - 
nebylo přijato. ST - požádal vedoucího OMM o přečtení původního znění usnesení. Hlasováno 
- 14 pro, 2 proti, 5 zdržel se. ST - požádal o přečtení 2. usnesení k tomuto bodu - poté nechal 
hlasovat - hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání 
ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem 
dostupný i na webu města. 

K čl. 2/1 USNESENÍ č. ZM 13-415/20 

ZM souhlasí s koupí pozemků p. p. č. 415/2, 416/2, 416/3, 417/11, 417/12, 430/8, 430/10, 452/7, 
452/8, 452/9, 430/9, 430/11, 430/13, 430/12, 434/2, 436/2, 435/4, 435/5, 435/6, 435/7 a 452/6, vše 
v k. ú. Spy a obci Nové Město nad Metují, za kupní cenu max. 100 Kč/m² pozemku. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 14, Proti: 2, Zdržel se: 5, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

K čl. 2/1 USNESENÍ č. ZM 13-416/20 

ZM ukládá ST svolat informativní schůzku s vlastníky (spoluvlastníky) pozemků p. p. č. 415/2, 
416/2, 416/3, 417/11, 417/12, 430/8, 430/10, 452/7, 452/8, 452/9, 430/9, 430/11, 430/13, 430/12, 
434/2, 436/2, 435/4, 435/5, 435/6, 435/7 a 452/6, vše v k. ú. Spy a obci Nové Město nad Metují, na 
které budou informováni o ceně pro odkup pozemků ve výši max. 100 Kč/m² navržené RM, 
usnesením č. RM 35-1981/20. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
2/2 Prodej části pozemku p. p. č. 677/22 v k. ú. Nové Město nad Metují 

Identifikace: 

Záměr města prodat část pozemku p. p. č. 677/22 o výměře cca 12 m² v k. ú. Nové Město nad 
Metují, zapsaný na LV. č. 10001 pro k. ú. a obec Nové Město nad Metují, za minimální kupní 
cenu 130 Kč/m² pozemku, byl zveřejněn dle usnesení č. RM 35-1979/20 v době ode dne 
17.03.2020 do dne 24.04.2020. Ke zveřejněnému záměru města byla podána 1 nabídka 
v uzavřené obálce, která byla otevřena na zasedání RM 39. RM doporučila ZM schválit prodej 
části pozemku. 

Odůvodnění: 

Nabídnutá cena 145 Kč/m² je v souladu se Zásadami pro nakládání s nemovitostmi ve 
vlastnictví města Nové Město nad Metují (dále jen „zásady“). Ocenění pozemku p. p. č. 677/22 
vychází z cen dle zásad, kde je cena pozemku do 40 m², pro zahradu u nemovitosti, která 
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tvoří funkční celek se stavbou, stanovena na částku 130 Kč/m² pozemku. Vyjádření odborných 
útvarů předkládáme v příloze. 

Vysvětlení: Bachura Pavel - vedoucí OMP 

Z podrobnějšího projednání: 

V 16:46 hodin - vedoucí OMM přednesl "Identifikaci" bodu. Bez rozpravy. K navrženému znění 
usnesení po jeho přečtení také nebyly žádné dotazy ani připomínky. ST nechal hlasovat - 
hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který 
dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný 
i na webu města. 

K čl. 2/2 USNESENÍ č. ZM 13-417/20 

ZM schvaluje prodej části pozemku p. p. č. 677/22 o výměře max. 12 m² v k. ú. Nové Město nad 
Metují, zapsaného na LV č. 10001 pro k. ú. a obec Nové Město nad Metují, vedený KÚ pro KHK, 
Katastrální pracoviště Náchod, do společného jmění manželů p. [osobní údaj odstraněn] a pí [osobní 
údaj odstraněn], oba bytem [osobní údaj odstraněn], za nabídnutou a tedy sjednanou kupní cenu ve 
výši 145 Kč/m² a za podmínek uvedených ve zveřejněném záměru s tím, že náklady na vyhotovení 
GP a náklady na vklad práva do KN uhradí kupující. ZM pověřuje ST podpisem smlouvy ve znění 
přílohy k tomuto bodu. GP pro oddělení předmětného pozemku předloží kupující městu Nové Město 
nad Metují do dne 30.09.2020. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 12.11.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
2/3 Hotel Metuj 

Identifikace: 

V dubnu tohoto roku byla doručena nabídka fy EG REAL a.s., se sídlem Točitá 1964/34, 140 
00 Praha, na prodej budovy č. p. 471 Hotelu Metuj, která je součástí pozemku st. p. č. 233/2 
vč. všech přiléhajících pozemků a staveb tedy: st. p. č. 234/1, st. p. č. 2099, jejíž součástí je 
budova bez čp/če se způsobem využití občanská vybavenost, st. p. č. 2100/2, jejíž součástí je 
budova bez čp/če se způsobem využití občanská vybavenost a pozemek p. p. č. 259, vše v k. 
ú. Nové Město nad Metují. Nyní je třeba rozhodnout o dalším postupu města a jeho orgánů k 
dané nabídce. RM 39 ze dne 04.05.2020 byla seznámena s předloženou nabídkou o prodeji 
hotelu Metuj vč. staveb a pozemků. Dle uvedeného zasedání rady města došlo k prohlídce 
objektů zainteresovaných odborných útvarů, komisí, výborů, radních a zastupitelů a byly 
prověřeny vhodné dotační tituly. Na uvedené téma se konal i seminář zastupitelstva města 
dne 08.06.2020, kde daná problematika byla diskutována. Vlastník dal městu prostor k 
možnosti koupě do konce června 2020, pak dá nabídku dalším zájemcům. Dne 16.06.2020 
došlo k osobnímu jednání starosty a zástupců vlastníků hotelu Metuj, a to na základě pověření 
od RM 42 dne 15.06.2020. Zástupci hotelu Metuj téhož dne doručili upravenou cenovou 
nabídku a z původní částky 15.157.000 Kč upravili kupní cenu na 14.900.000 Kč s možností 
rozložení uvedené kupní ceny na 3 splátky, a to do konce června 2022. RM 42 nepřijala pro 
ZM žádné doporučující usnesení. Podrobnosti viz přílohy k tomuto bodu. 

Odůvodnění: 

Váže se na plnění usnesení č. RM 35-2023/20 ze dne 09.03.2020: RM ukládá ST 
komunikovat nadále s firmou EG REAL a.s. a její případnou nabídku na odkoupení Hotelu 
Metuj městem předat k posouzení odborným útvarům, komisím a následně RM a ZM. Cena 
Hotelu Metuj vč. všech pozemků, staveb, součástí a příslušenství je stanovena na částku 
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15.157.000 Kč vyplývající ze znaleckého posudku ze dne 06.04.2020 vypracované Hanou 
Grohovou z Vlkova. Dle současného stavu v KN jsou nemovitosti zatížené zástavním právem 
v celkové výši 40.987.850,59 Kč ve prospěch 3 fyzických osob, nicméně dle nahlížení do KN v 
současné době probíhá vkladové řízení na Katastrálním pracovišti v Náchodě o jejich výmazu. 
OMP dále informuje, že v roce 2003 došlo k uzavření kupní smlouvy ze dne 07.03.2003 mezi 
městem a fy GAPA spol. s.r.o., kde město prodávalo Hotel Metuj se všemi součástmi a 
příslušenstvími, pozemky a budovy za celkovou kupní cenu ve výši 7.700.000 Kč. Vyjádření 
odborných útvarů je v příloze tohoto bodu. 

Vysvětlení: Bachura Pavel - vedoucí OMP 

Z podrobnějšího projednání: 

V 16:50 hodin - vedoucí OMM přednesl "Identifikaci" bodu. Diskuse zastupitelů byla velice 
obsáhlá, trvala téměř celou hodinu. V diskusi (často i opakovaně) vystoupili: Ing. Slavík, Ing. 
Maur, Mgr. Bachura, Ing. Němeček, Mgr. Kupková, PhDr. Kulhavá, ST, Mgr. Balcarová, Bc. 
Sláma, Ing. Roštlapil, Mgr. Paarová, p. Jarolímek, Ing. Neumann, Mgr. Hylský, Ing. Brož 
(přítomný občan), Ing. Pozděna, Ing. Vojnarová. V diskusi byla projednána všechna "pro" a 
"proti" při zvažování, zda koupit. Byla diskutována otázka ceny objektu, znaleckého posudku, 
zástavního práva a jeho odstranění, možnosti úvěru, způsoby využití objektu, pokud ho město 
koupí, financování, možnosti dotací, rizika při zakoupení objektu cizím subjektem, např. pro 
sociální ubytovnu atd. Nakonec bylo hlasováno o koupi objektu městem - 13 pro, 6 proti, 2 
zdržel se - usnesení bylo schváleno. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle 
Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na 
webu města. 

K čl. 2/3 USNESENÍ č. ZM 13-418/20 

ZM schvaluje koupi těchto nemovitých věcí: budovy č. p. 471 Hotelu Metuj, která je součástí 
pozemku st. p. č. 233/2, vč. všech přiléhajících pozemků a staveb tedy: st. p. č. 234/1, st. p. č. 2099, 
jejíž součástí je budova bez čp/če se způsobem využití občanská vybavenost st. p. č. 2100/2, jejíž 
součástí je budova bez čp/če se způsobem využití občanská vybavenost a pozemek p. p. č. 259, 
vše v k. ú. Nové Město nad Metují z vlastnictví fy EG REAL a.s., se sídlem Točitá 1964/34, 140 00 
Praha, za nabídkovou cenu 14.900.000 Kč s tím, že kupní cena bude rozložena do 3 splátek, při 
podpisu smlouvy částka 5 mil. Kč, do 30. června 2021 částka 5 mil. Kč a do konce června 2022 
částka 4,9 mil. Kč. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 13, Proti: 6, Zdržel se: 2, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
2/4 Nabídka k odkupu pozemku p. p. č. 753/6 v k. ú. Krčín 

Identifikace: 

Správa železnic, státní organizace, Dlážděná 1003/7, 110 00 Praha 1 (dále jen „SŽ“), zaslala 
městu dne 22.04.2020 nabídku k odkoupení pozemku p. p. č. 753/6 o výměře 1608 m², druh 
pozemku ostatní plocha, způsob využití pozemku silnice (v KN uveden chybně), v k. ú. Krčín. 
Pozemek se nachází v ul. Dobrušská za novým mostem (po levé straně) při výjezdu z města 
ve směru Žižkovo náměstí - Spy. Na pozemku se nachází několik vzrostlých stromů a 
náletové dřeviny. Výši kupní ceny stanovuje SŽ dle znaleckého posudku. RM nedoporučila ZM 
schválit přijetí nabídky. 
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Odůvodnění: 

Pozemek se nachází v trase přeložky silnice I/14, která je součástí ÚPD KHK a města. 
Vyjádření odborných útvarů - viz příloha tohoto bodu. 

Vysvětlení: Bachura Pavel - vedoucí OMP 

Z podrobnějšího projednání: 

V 17:41 hodin - vedoucí OMM přednesl "Identifikaci" bodu. V diskusi vystoupili: Ing. Čopík, ST, 
p. Hladík, MST, PhDr. Kulhavá a Ing. et Ing. Dostál. Diskuse se mj. týkala možnosti odkoupení 
těchto pozemků ze strany ŘSD, možnosti získání pozemků darem či za symbolickou cenu do 
majetku města, zachování pozemků v tzv. veřejném prostoru - v tomto smyslu je formulován 
protinávrh usnesení: "ZM ukládá ST vejít v jednání se Správou železnic, státní organizace, 
Dlážděná 1003/7, 110 00 Praha 1, o možnostech a podmínkách převodu pozemku p. p. č. 
753/6 o výměře 1608 m2 v k. ú. Krčín z důvodu rozšíření městské veřejné zeleně." Hlasováno 
- 18 pro, 3 proti, 0 zdržel se - usnesení bylo schváleno. Podrobnosti viz zvukový záznam z 
jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se 
zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 2/4 USNESENÍ č. ZM 13-419/20 

ZM ukládá ST vejít v jednání se Správou železnic, státní organizace, Dlážděná 1003/7, 110 00 
Praha 1, o možnostech a podmínkách převodu pozemku p. p. č. 753/6 o výměře 1608 m2 v k. ú. 
Krčín z důvodu rozšíření městské veřejné zeleně. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 18, Proti: 3, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
3 Rozvoj 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

K čl. 3 

Bez usnesení 

  
3/1 Aktuální stav projektů ke dni 09.06.2020 

Identifikace: 

OMM předkládá aktuální stav dotovaných projektů ke dni 09.06.2020 - viz příloha tohoto bodu. 
RM 42 doporučila ZM vzít na vědomí aktuální stav projektů ke dni 09.06.2020 ve znění přílohy 
tohoto bodu. 

Odůvodnění: 

Pravidelná informace. 

Vysvětlení: Vojnarová Simona, Ing. - vedoucí ORM 

Z podrobnějšího projednání: 

Vedoucí OMM přednesl "Identifikaci" bodu a informoval o změnách u jednotlivých projektů: 
1/ Stará ekologická zátěž Elton - sanace znečištění, I. etapa - 6. žádost o platbu podána a na 
konci května 2020 městu proplacena, žádost o změnu projektu schválena ze strany SFŽP. 
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V dubnu proběhl monitoring podzemních vod, začátkem června další aplikace syrovátky. Dne 
18.06.2020 je naplánován 7. kontrolní den projektu. 
2/ Územní studie veřejných prostranství v rámci ORP Nové Město nad Metují - v průběhu 
května 2020 byly městu uhrazeny všechny požadované částky za spoluúčast ze strany 
zúčastněných obcí. 
3/ Rekonstrukce půdních prostor na odborné učebny, zajištění bezbariérovosti „ZŠ 
Komenského“ - 2. žádost o platbu byla městu proplacena. Na konci května 2020 byla podána 
závěrečná žádost o platbu. 
4/ Cykloregion V. Moravce - novostavba stezky pro pěší a cyklisty lesem Obora - DSP - 
projekt beze změn. 
5/ Stavební úpravy chodníků v ul. Na Strážnici a Nahořanská v Novém Městě nad Metují - na 
SFDI byly doloženy dokumenty požadované před uzavřením Smlouvy o poskytnutí finančních 
prostředků. Dne 27.05.2020 bylo předáno staveniště zhotoviteli, konají se pravidelné kontrolní 
dny, zahájeny práce od křižovatky u [osobní údaj odstraněn] odebráním chodníkových vrstev. 
6/ Nucené odvětrávání tělocvičen s rekuperací v ZŠ Malecí - podklady pro závěrečné 
vyhodnocení projektu musí být předloženy na SFŽP ke dni 31.08.2021, do té bude probíhat 
energetický management, jehož výsledky jsou součástí vyhodnocení. 
7/ Stavební úpravy-rekonstrukce umělé vodní nádrže v místní části Vrchoviny v Novém Městě 
nad Metují - stavební práce probíhají dle PD, bylo osazeno výpustné potrubí, osazeny šachty, 
odebrán a odvezen sediment, břehy byly obsypány kamennou rovnaninou, dokončuje se 
bezpečnostní přeliv. 
8/ Dopravní bezpečnost v Novém Městě nad Metují - dne 25.05.2020 předáno staveniště 
zhotoviteli, zahájeny stavební práce od ul. Kaštánky, postupně byla osazena zahraní obruba, 
zábradlí, odtokový žlab, položena podkladní vrstva štěrku, zahájeny práce na místu pro 
přecházení přes silnici I/14. 
9/ Obnova budovy bývalé školy v Krčíně, I. etapa - v květnu obdrženo z MK ČR Rozhodnutí o 
poskytnutí státní finanční podpory ve výši 200 tis. Kč. Dne 01.06.2020 bylo předáno staveniště 
zhotoviteli prací, zahájeny stavební práce. 
10/ Park Březinky, Nové Město nad Metují, I. etapa - čekáme na vydání Rozhodnutí o 
poskytnutí dotace, poté bude vyhlášena veřejná zakázka na zhotovitele. 
11/ Protipovodňový varovný a informační systém města Nové Město nad Metují - nový projekt 
- celkové výdaje projetku 4.940.224,30 Kč, podpora 3.458.157,01 Kč, ZM 9 schválilo podání 
žádosti o dotaci na projekt (varovný a informační systém - městský rozhlas a zpracování 
digitálního povodňového plánu) do Operačního programu Životní prostředí (dále jen „OPŽP“). 
Dne 20.05.2020 schválila výběrová komise OPŽP projekt k podpoře. Objednáno zpracování 
dokumentace pro výběr zhotovitele. 
12/ Malá vodní nádrž Spy - celkové výdaje projektu 639.158,30 Kč, ZM 10 schválilo podání 
žádosti o dotaci do dotačního programu KHK. Na projekt byla schválena dne 04.05.2020 
dotace ve výši 251 tis. Kč 
13/ Oplocenky, městské lesy Nové Město nad Metují - celkové výdaje projektu 248.708 Kč, 
podpora 205.700 Kč - žádost o dotaci byla vybrána k podpoře, městu byla zaslána k podpisu 
Dohoda o poskytnutí dotace z Programu rozvoje venkova ČR. Lesní oplocenky se již realizují, 
se zhotovitelem byla uzavřena SOD. 
14/ Samochodný naviják (železný kůň) - celkové výdaje projektu 655.820 Kč, podpora 
300.000 Kč - žádost o dotaci byla vybrána k podpoře. Městu byla zaslána k podpisu Dohoda o 
poskytnutí dotace z Programu rozvoje venkova ČR. Smlouva o dílo s dodavatelem železného 
koně (Reparoservis spol. s r.o.) je již uzavřena, čeká se na podpis Dohody, následně bude 
stroj závazně objednán. 
15/ Výsadba stromů v Novém Městě nad Metují, II. etapa - celkové výdaje projektu 135.500 
Kč, podpora 135.500 Kč - jedná se o výsadbu stromů před „ZŠ Malecí“. Žádost o dotaci byla 
akceptována. Probíhá poptávkové řízení na dodavatele stromů. 
 
V diskusi k tomuto bodu vznesl dotaz Ing. et Ing. Dostál k plánované výsadbě stromů - část 
týkající se Krčína, zda máme nějaké informace? OMM - zatím nic nového. Další dotazy 
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k aktuálnímu stavu projektů nebyly. Vedoucí OMM přečetl navržené znění usnesení. ST 
nechal hlasovat k přečtenému navrženému znění usnesení - hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 
zdržel se - bylo vzato na vědomí. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle 
Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na 
webu města. 

K čl. 3/1 USNESENÍ č. ZM 13-420/20 

ZM bere na vědomí aktuální stav dotovaných projektů ke dni 09.06.2020 ve znění přílohy tohoto 
bodu. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
3/2 Dotační možnosti pro dlouhodobé investiční záměry města 

Identifikace: 

OMM předkládá na vědomí informace o aktuálních dotačních možnostech pro dlouhodobé 
investiční záměry města. Informace v dokumentu jsou předběžné, po vyhlášení konkrétní 
výzvy bude nutné ověřit podrobné podmínky pro získání dotace. RM 42 doporučila ZM vzít 
dokument Dotační možnosti na vědomí. 

Odůvodnění: 

Pravidelná informace. 

Vysvětlení: Vojnarová Simona, Ing. - vedoucí ORM 

Z podrobnějšího projednání: 

Vedoucí OMM přednesl "Identifikaci" bodu. V diskusi vystoupili - Ing. Čopík, Ing. Pozděna, Ing. 
Brož, ST, Mgr. Hylský a p. Hladík. Diskuse se týkala především hledání možností na získání 
dotačních peněz z výzvy č. 144 - protipovodňová ochrana - konkrétně propustek v Krčíně. 
Bylo navrženo usnesení toto prověřit tak, aby byla dána informace do ZM 14, které má být dne 
17.09.2020. Rovněž byl zadán obdobný úkol, prověřit možnost dotace na protipovodňový val v 
uvažovaném Letním areálu u Metuje. Hlasováno o 3 usneseních: 1/ Vzetí informací na vědomí 
- 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se; 2/ Propustek Krčín - 19 pro, 0 proti, 2 zdržel se; 3/ 
Protipovodňový val LAM - 11 pro, 3 proti, 7 zdržel se. Všechna 3 usnesení byla přijata. 
Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou 
součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 3/2 USNESENÍ č. ZM 13-421/20 

ZM bere na vědomí dokument nazvaný Dotační možnosti pro dlouhodobé investiční záměry města, 
ve znění přílohy tohoto bodu. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

K čl. 3/2 USNESENÍ č. ZM 13-422/20 

ZM ukládá MST prověřit možnost získání dotace z OPŽP - 144. výzvy, na zajištění protipovodňové 
ochrany intravilánu a hospodaření se srážkovými vodami - na investiční akci "Propustek Krčín, ul. 
Husitská". 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 2, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
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K čl. 3/2 USNESENÍ č. ZM 13-423/20 

ZM ukládá MST prověřit možnost získání dotace z OPŽP - 144. výzvy, na investiční akci 
"Protipovodňový val u uvažovaného Letního areálu u Metuje". 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 11, Proti: 3, Zdržel se: 7, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
 
3/3 Kino 70 

Identifikace: 

Do ZM 12 byla předložena k projednání  záležitost týkající se rekonstrukce Kina 70, na kterou 
má město zpracovánu „PD - rekonstrukce Kina 70, Nové Město nad Metují“ s návrhem 
etapizace provádění" od firmy IRBOS s.r.o., Čestice a platné stavební povolení ze dne 
11.01.2020. Na vědomí bylo ZM 12 také předloženo oznámení zn. MK 16757/2020 OPP z 
Ministerstva kultury (dále jen "MK") o nezahájení řízení v procesu prohlášení souboru Kina 70 
za kulturní památku, jehož podnět podala v říjnu 2019 na MK fyzická osoba. MK neshledalo 
důvody k zahájení řízení z moci úřední.  
Na ZM 12 bylo hlasováno o těchto dvou usneseních:  
1/ "ZM bere na vědomí oznámení Ministerstva kultury ČR, zn. MK 16757/2020 OPP, ze dne 
05.03.2020 o nezahájení řízení k prohlášení souboru „Kino 70“ za kulturní památku, ve znění 
přílohy tohoto bodu." 20 pro - usnesení bylo přijato.  
2/ "ZM schvaluje přípravu, zpracování a podání žádostí na projekty související s rekonstrukcí 
Kina 70 v Novém Městě nad Metují do otevřených výzev Operačního programu Životní 
prostředí, výzvy č. 144 (retenční nádrž) a výzvy č. 146 (zateplení, rekonstrukce topení, měření 
a regulace a vzduchotechnika)." 5 pro - 11 proti - 4 se zdrželi - usnesení nebylo přijato.  
Žádné další usnesení nebylo navrženo k hlasování.  
Vzhledem ke zpracované PD a vydanému stavebnímu povolení, je nyní nezbytné navrhnout a 
schválit další kroky, které určí, jakým způsobem se přistoupí k rekonstrukci Kina 70, která je 
vzhledem ke stavu objektu nezbytná. 
V příloze tohoto bodu jsou uvedeny předpokládané náklady na rekonstrukci Kina 70 vč. 
aktualizovaných dotačních možností z Operačního programu Životní prostředí (dále „OPŽP“) 
na aktivity - zateplení obvodového pláště budovy, vzduchotechnika pro výměnu vzduchu a 
chlazení (mimo kinosálu a promítací kabiny, kde již bylo realizováno) a navržená retenční 
nádrž na dešťovou vodu. U obou výzev je možné fyzicky realizovat projekty do konce roku 
2023.  
Stanovisko Finančního výboru k investicím: 
FV doporučuje ZM v letošním rozpočtu omezit investiční výdaje tj. dosud nezahájené 
investice, projektové dokumentace, apod. (akce ORM) a to v takovém rozsahu, aby vč. 2 
dotací (ZŠ Komenského 8,5 mil. Kč a chodník v ul. Na strážnici 3,5 mil. Kč) jejich snížení 
kompenzovalo negativní dopad Covidu ve výši 6,5 mil. Kč a současně skončilo hospodaření 
města k 31.12.2020 s objemem prostředků na účtech cca 4-5 mil. Kč (bez doporučení FV o 
kombinaci vyřazení konkrétních investičních akcí). 
RM 42 přijala toto usnesení: "RM nedoporučuje ZM schválit zastavení prací na rekonstrukci 
Kina 70 dle dokončené „PD - rekonstrukce Kina 70, Nové Město nad Metují s návrhem 
etapizace provádění" zpracované firmou IRBOS s.r.o., Čestice a doporučila ZM uložit ST 
předložit do návrhu rozpočtu na rok 2021 realizaci 1. etapy rekonstrukce Kina 70 dle 
odevzdané „PD - rekonstrukce Kina 70, Nové Město nad Metují s návrhem etapizace 
provádění" a platného stavebního povolení ze dne 11.01.2020." 
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Odůvodnění: 

Město má zpracovanou projektovou dokumentaci na „PD - rekonstrukce Kina 70, Nové Město 
nad Metují s návrhem etapizace provádění", na rekonstrukci objektu Kina 70 je vydáno 
stavební povolení s nabytím právní moci. Nabídka dotačních možností z Operačního 
programu Životní prostředí - viz příloha tohoto bodu. 
Vzhledem k některým ohlasům, že by na Kino 70 měla být zpracována architektonická soutěž 
a následně nová PD, je třeba nyní rozhodnout, zda se realizace bude připravovat dle již 
zpracované „PD - rekonstrukce Kina 70, Nové Město nad Metují“ s návrhem etapizace 
provádění" nebo bude vypsána architektonická soutěž a následně se bude nově zpracovávat 
PD na základě výsledku této architektonické soutěže. 
V případě odsouhlasení pozastavení prací na přípravě investiční akce Kino 70 dle dokončené 
„PD - rekonstrukce Kina 70, Nové Město nad Metují“ s návrhem etapizace provádění" 
zpracované firmou IRBOS s.r.o., Čestice a uložení zahájení prací na zpracování zadání pro 
vypsání architektonické soutěže na rekonstrukci Kino 70 z důrazem na zachování původního 
architektonického ztvárnění budovy Kina 70, se vynaložené náklady na zpracovanou "PD - 
rekonstrukce Kina 70, Nové Město nad Metují s návrhem etapizace provádění", na 
zpracovanou architektonickou studii a na PD - osvětlení ve výši cca 620 tis. Kč stanou 
zmařenou investicí. 
Vyjádření KVR ze dne 27.05.2020: "Komise doporučuje RM nerealizovat úpravy dle stávající 
studie a podrobit vzhled budovy, včetně přilehlého okolí, architektonické soutěži, neboť vzniklý 
návrh považuje za architektonicky nekvalitní. Komise trvá na svém doporučení uvedeném v 
zápisu z jednání KVR č. 8, které se konalo dne 13. 11. 2019." 

Vysvětlení: Vojnarová Simona, Ing. - vedoucí ORM 

Z podrobnějšího projednání: 

V 18:12 hodin - vedoucí OMM přednesl "Identifikaci" bodu. Navázala další obsáhlá diskuse 
přítomných (cca 40 minut), ve které i opakovaně vystoupili: PhDr. Kulhavá, ST, Ing. Pozděna, 
p. Tichý (vedoucí Oddělení správy nemovitostí), p. Jarolímek, Ing. Čopík, Ing. Skalský 
(vedoucí Odboru výstavby a regionálního rozvoje), Ing. Slavík, Ing. Němeček, Ing. Kašpar 
(člen Komise pro výstavbu a rozvoj), Bc. Sláma, p. Vlček (přítomný občan), Ing. et Ing. Dostál, 
MST, Ing. Maur. Diskutován byl stav Kina 70, instalace v budově, jejich revize a vliv na 
zachování provozu kina do budoucna, míra rizik, výše ročních nákladů na opravy, otázky 
dílčích kroků modernizace provozních částí kina, hrozba havárií, polemika jak přistoupit k 
budoucí rekonstrukci, tj. zda jít do architektonické soutěže, nebo pokračovat dle platného 
projektu a stavebního povolení, nebo použít a upravit stávající projekt s tím, že dojde ke 
změně vnějšího řešení podoby budovy, otázky vlivu na regulační plán, který zde platí, otázky 
snadnějších přístupů zastupitelů k zápisům z komisí RM - zastupitelům nestačí, že je mají k 
dispozici v rámci jejich přístupu přes Konsiliář, chtějí jejich samostatnou databázi, aby je 
nemuseli vyhledávat, termíny, když bude architektonická soutěž, za jak dlouho by pak došlo k 
rekonstrukci kina dle nového řešení - vítězného projektu. Po skončení rozpravy nejdříve 
hlasováno o protinávrhu Ing. Čopíka: "ZM ukládá ST prověřit možnosti úpravy projektu 
městského architekta Mgr. A. Víta Lukase a zpracované PD na rekonstrukci Kina 70 tak, aby 
výsledná rekonstrukce více respektovala současnou vnější podobu budovy kina (mj. plné či 
částečné ponechání prosklené fasády a průběžné terasy). ZM ukládá ST předložit možnou 
změnu architektonického řešení a její finanční náklady do jednání příštího ZM, tj. do dne 
17.09.2020." Hlasováno: 3 pro, 15 proti, 3 zdržel se - nebylo přijato. 
Po další diskusi bylo přistoupeno k hlasování o jednom z původních návrhů, tj. o usnesení ve 
smyslu hlasování o zastavení veškerých prací a vyhlášení architektonické soutěže atd. Toto 
usnesení bylo ještě doplněno, takže nakonec znělo takto: "ZM souhlasí se zastavením prací 
na přípravě investiční akce Kino 70 dle dokončené „PD - rekonstrukce Kina 70, Nové Město 
nad Metují“ s návrhem etapizace provádění" zpracované firmou IRBOS s.r.o., Čestice, 
a ukládá MST zahájit práce na zpracování zadání pro vypsání architektonické soutěže 
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na rekonstrukci Kina 70 s důrazem na zachování původního architektonického ztvárnění 
budovy Kina 70 s tím, že na zpracování zadání bude poptána externí firma a soutěž bude 
provedena v souladu s podmínkami soutěžního řádu ČKA. ZM zároveň bere na vědomí 
zmařenou investici ve výši cca 620 tis. Kč, ke které došlo v souvislosti s tímto rozhodnutím 
ZM." Před hlasováním ještě vystoupil Ing. Slavík s návrhem, aby byla ustavena Pracovní 
skupina KINO. Její obsazení by mělo být schváleno na dalším ZM. ST přislíbil, že se tím 
budeme zabývat v RM. Poté hlasováno o navrženém usnesení - 16 pro, 3 proti, 2 zdržel se - 
usnesení bylo schváleno. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího 
řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu 
města. 

K čl. 3/3 USNESENÍ č. ZM 13-424/20 

ZM souhlasí se zastavením prací na přípravě investiční akce Kino 70 dle dokončené „PD - 
rekonstrukce Kina 70, Nové Město nad Metují“ s návrhem etapizace provádění" zpracované firmou 
IRBOS s.r.o., Čestice a ukládá MST zahájit práce na zpracování zadání pro vypsání architektonické 
soutěže na rekonstrukci Kino 70 s důrazem na zachování původního architektonického ztvárnění 
budovy Kina 70, s tím, že na zpracování zadání bude poptána externí firma a soutěž bude 
provedena v souladu s podmínkami  soutěžního řádu ČKA. ZM zároveň bere na vědomí zmařenou 
investici ve výši cca 620 tis. Kč, ke které došlo v souvislosti s tímto rozhodnutím ZM. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 16, Proti: 3, Zdržel se: 2, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
3/4 Letní areál u Metuje - pozastavená investiční akce 

Identifikace: 

ZM 12 dne 25.05.2020 přijalo usnesení, kterým pozastavilo několik investičních akcí. Jednou z 
akcí byl Letní areál Metuje (§ 3419), kde pro rok 2020 byly schváleny částky ve výši 100 tis. 
Kč + 1 600 tis. Kč s termínem pozastávky do 30.06.2020. V současné době je potřeba 
rozhodnout na ZM 13, zda v investiční akci v letošním roce pokračovat či nikoliv. Rozhodování 
je nutné z důvodu omezených finančních možností města a zároveň řešení dalších 
významných priorit ve městě. Pro budoucí postupy je nezbytné, aby ZM hlasováním rozhodlo 
o dalším přístupu k řešení LAM. 
 
RM 42 přijala k LAM tato usnesení:  
"RM doporučuje ZM vzít na vědomí předložené informace o vývoji a předpokládaných hrubých 
nákladech na projektu Letní areál u Metuje (LAM)."  
 
"RM souhlasí s těmito doporučeními Komise dopravní:  
1.   Komise dopravní se ztotožňuje se závěry Dopravní studie v souvislosti s výstavbou a 
provozem LAM v NMnM mimo dvou bodů: 
na základě dalších stavebně dopravních informací řešit ulici K Vodárně obousměrně 
nerealizovat šikmé stání v Pekelské ulici u Jiráskových sadů. 
2. Komise dopravní v souladu se závěry Dopravní studie nedoporučuje RM realizaci LAM 
bez provedení studií navrhovaných opatření." 
 
"RM bere na vědomí doporučení Komise dopravní, že vzhledem k předloženým 
předpokládaným nákladům na navrhovaná dopravní opatření, coby související nutné výdaje 
k realizaci LAM, doporučuje komise raději vynaložit tyto finance na řešení zásadních 
stávajících dopravních problémů v rámci celého města, u kterých veřejný zájem jednoznačně 
převažuje (např. bezpečnost cyklistické dopravy, deficity parkování atd.)." 
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Tento bod zároveň souvisí s následujícím bodem 3/5, který nese název Pozastavení 
vybraných investičních akcí - v jeho rámci pak bude jednotlivě hlasováno o pozastavených 
investicích, které byly schváleny v rámci původního rozpočtu na rok 2020. 

Odůvodnění: 

Podkladem k rozhodování je přehled obdržených posouzení, materiálů a úkolů, které byly 
uloženy zpracovat. Nabídka na zpracování PD k protipovodňovému opatření u LAM. Dopravní 
studie (Univerzita Pardubice - Dopravní fakulta Jana Pernera). KD ve spolupráci s OMM 
zpracovala hrubý odhad nákladů k navrženým opatřením vycházející z dopravní studie. Na 
zpracování hrubých nákladů byl osloven Ing. V. Nývlt - fa Prokonsult a společnost GEMOS 
CZ, která se zabývá řídícími systémy pro dopravu. 
 
Stanovisko FV k investicím: 
FV doporučuje ZM v letošním rozpočtu omezit investiční výdaje tj. dosud nezahájené 
investice, projektové dokumentace, apod. (akce ORM) a to v takovém rozsahu, aby vč. 2 
dotací (ZŠ Komenského 8,5 mil. Kč a chodník v ul. Na strážnici 3,5 mil. Kč) jejich snížení 
kompenzovalo negativní dopad Covidu ve výši 6,5 mil. Kč a současně skončilo hospodaření 
města k 31.12.2020 s objemem prostředků na účtech cca 4-5 mil. Kč (bez doporučení FV o 
kombinaci vyřazení konkrétních investičních akcí). 
 
RM 42 projednala a souhlasí s doporučeními Komise dopravní, kde: 
1.   Komise dopravní se ztotožňuje se závěry Dopravní studie v souvislosti s výstavbou a 
provozem LAM v NMnM mimo dvou bodů: 
na základě dalších stavebně dopravních informací řešit ulici K Vodárně obousměrně 
nerealizovat šikmé stání v Pekelské ulici u Jiráskových sadů. 
2. Komise dopravní v souladu se závěry Dopravní studie nedoporučuje RM realizaci LAM 
bez provedení studií navrhovaných opatření. 
 
RM 42 vzala na vědomí doporučení Komise dopravní, že vzhledem k předloženým 
předpokládaným nákladům na navrhovaná dopravní opatření, coby související nutné výdaje 
k realizaci LAM, vynaložit tyto náklady na řešení zásadních stávajících dopravních problémů 
v rámci celého města, u kterých veřejný zájem jednoznačně převažuje (např. bezpečnost 
cyklistické dopravy, deficity parkování atd.). 
 
PSK: 
Pracovní skupina koupaliště zasedla dne 17.06.2020, tedy před zasedáním ZM 13. 
Předmětem jednání byla dopravní studie. Výstupy obdrží přímo ZM. 

Vysvětlení: Vojnarová Simona, Ing. - vedoucí ORM 

Z podrobnějšího projednání: 

V 18:50 hodin - vedoucí OMM přednesl "Identifikaci" + "Odůvodnění" bodu a informoval o 
doplnění podkladů o zápis z jednání Pracovní skupiny Koupaliště č. 20. Ve více jak hodinové 
diskusi k tomuto bodu vystoupili (často i opakovaně): p. Jarolímek, ST, Mgr. Hylský, Ing. 
Němeček, Ing. Slavík, Mgr. Kupková, pí Žahourková, Ing. Maur, PhDr. Kulhavá, Ing. Tymel, p. 
Hladík, Ing. Brož, Mgr. Balcarová, MST, Mgr. Paarová a p. Vlček. Diskuse byla mj.: o otázkách 
zda LAM ano či ne; o tom, zda raději klasický bazén a nebo biotop a kde; o tom, jak by mělo 
znít další 2. usnesení, kromě vzetí informací na vědomí; o vazbě tohoto bodu na bod 3/5; o 
zastavení veškerých aktivit kolem LAM; o doprojektování protipovodňového valu (viz 
pozastávka v bodě 3/5); o financování záměru LAM do budoucna, když si město koupí za cca 
15 mil. Kč bývalý hotel Metuj, kde se vezmou potřebné finance; o možnosti dotací na tzv. 
"regeneraci brownfield" a šancích je získat (až 80 % nákladů); o dopravní studii a 
navrhovaných opatřeních; o reálnosti realizace LAM a jeho fungování pro omezený počet 
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osob, o petici, na základě které se myšlenka LAM objevila a začala být prosazována, o 
podmínkách nutných k vynětí z Q 100; o vazbě LAM ke strategickému plánu rozvoje města; o 
předpokládané ceně celé investice; o částce, kterou stála rekonstrukce bazénu v Opočně; o 
historii záměrů obnovit či vystavět nové koupaliště ve městě; o pozastavování ostatních 
investic ve městě, které mají vyšší veřejnou prospěšnost (silnice a chodníky) z důvodů 
propadu příjmů do rozpočtu města - viz bod 3/5; o protipovodňové ochraně v Krčíně - viz 
propustek; o verbálních útocích a nátlaku na odpůrce LAM; o počtech parkovacích míst a 
přístupech ke koupacímu biotopu jak pro pěší, tak s automobily; o službách a nákladech na 
provoz "Radiobusu"; o manipulativních postupech některých vystupujících. ST nechal hlasovat 
o prodloužení jednání ZM o 2 hodiny, tj. do 22:00 hodin - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Po 
skončení diskuse je nejdříve hlasováno o návrhu na usnesení od Mgr. Hylského ve znění: "ZM 
rozhodlo o ukončení přípravných prací na LAM". Hlasováno - 9 pro, 9 proti, 3 zdržel se - návrh 
nebyl přijat. 
Pak již hlasováno o původním návrhu: "ZM bere na vědomí předložené informace o vývoji a 
předpokládaných hrubých finančních nákladech potřebných na realizaci projektu Letní areál u 
Metuje (LAM)." Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se - vzato na vědomí. Podrobnosti viz 
zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze 
ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 3/4 USNESENÍ č. ZM 13-425/20 

ZM bere na vědomí předložené informace o vývoji a předpokládaných hrubých finančních 
nákladech potřebných na realizaci projektu Letní areál u Metuje (LAM). 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
3/5 Pozastavení vybraných investičních akcí 

Identifikace: 

ZM 12 dne 14.05.2020 přijalo tato usnesení: 
1) "ZM schvaluje pozastavení těchto investičních akcí z rozpočtu ORM na rok 2020: Letní 
areál Metuje (§ 3419) 100 tis. Kč + 1 600 tis. Kč, Komunikace v areálu bývalých kasáren - PD 
(doplatek) (§ 2212) 70 tis. Kč, Chodník v ul. Na Kopci mezi čp. 10 a 245 - PD + realizace (§ 
2219) 400 tis. Kč, Parkovací místa v ul. Klosova (§ 2219) 300 tis. Kč, Komunikace v ul. Kpt. 
Jaroše (§ 2212) 5 325 tis. Kč, Opěrná zeď v ul. Českých bratří - PD (§ 2219) 250 tis. Kč, 
Zateplení zadní fasády BD čp. 353 - 355 v ul. Zborovská - PD (§ 3612) 200 tis. Kč, Geologické 
posouzení hradu Výrov a Dvořáčkovy vyhlídky (§ 3744) 110 tis. Kč, část akce přístřešky pro 
autobusové zastávky v NMnM - v ul. Nádražní a ve Vrchovinách (§ 2221) 300 tis. Kč. Další 
úspory vyplývají z ukončené akce PD - rekonstrukce živičného krytu silnice v ul. Rezecká (§ 
2212) 160 tis. Kč a z akce Rekonstrukce živičného krytu v ul. Rezecká (§ 2212) 1 000 tis. Kč 
do dne 30.06.2020". 
 
Na ZM 13 je proto třeba rozhodnout o dalším osudu dočasně pozastavených vybraných 
investičních akcí. 
 
Další přijaté usnesení ze ZM 12: 
 
2) "ZM ukládá ST předložit plnění financování investičních akcí roku 2020 do ZM 13." 
 
Plnění financování bylo projednáno v rámci jednání Finančního výboru. Všechny investiční 
akce budou svými náklady pod rozpočtovanými částkami, jen položka na investiční akci 
"Stavební úpravy lávky pod zámkem (havarijní stav) - realizace " bude třeba navýšit o cca 3,5 
mil. Kč. Konečná částka bude dána až po výběru dodavatele. 
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3) "ZM ukládá Finančnímu výboru Zastupitelstva města Nové Město nad Metují projednat 
plnění rozpočtu 2020 a předložit informaci do ZM 13." 
 
Stanovisko Finančního výboru k investicím: 
FV doporučuje ZM v letošním rozpočtu omezit investiční výdaje tj. dosud nezahájené 
investice, projektové dokumentace, apod. (akce ORM) a to v takovém rozsahu, aby vč. 2 
dotací (ZŠ Komenského 8,5 mil. Kč a chodník v ul. Na strážnici 3,5 mil. Kč) jejich snížení 
kompenzovalo negativní dopad Covidu ve výši 6,5 mil. Kč a současně skončilo hospodaření 
města k 31.12.2020 s objemem prostředků na účtech cca 4-5 mil. Kč (bez doporučení FV o 
kombinaci vyřazení konkrétních investičních akcí). 
 
RM 42 dne 15.06.2020 doporučila ZM schválit pozastavení těchto investičních akcí s 
termínem do konce roku 2020.:  
- Letní areál Metuje (§ 3419) 100 tis. Kč + 1 600 tis. Kč 
- Komunikace v areálu bývalých kasáren - PD (doplatek) (§ 2212) 70 tis. Kč 
- Chodník v ul. Na Kopci mezi čp. 10 a 245 - PD + realizace (§ 2219) 400 tis. Kč 
- Parkovací místa v ul. Klosova (§ 2219) 300 tis. Kč 
- Komunikace v ul. Kpt. Jaroše (§ 2212) 5 325 tis. Kč 
- Opěrná zeď v ul. Českých bratří - PD (§ 2219) 250 tis. Kč 
- Zateplení zadní fasády BD čp. 353 - 355 v ul. Zborovská - PD (§ 3612) 200 tis. Kč 
- Geologické posouzení hradu Výrov a Dvořáčkovy vyhlídky (§ 3744) 110 tis. Kč 
- část akce přístřešky pro autobusové zastávky v NMnM - v ul. Nádražní a ve Vrchovinách (§ 
2221) 300 tis. Kč 

Odůvodnění: 

ZM 12 schválilo v rámci úspor pozastavení vybraných investičních akcí v roce 2020 s ohledem 
na očekávaný propad příjmů města způsobeného pandemií koronaviru v ČR. Toto 
pozastavení bylo schváleno s termínem do dne 30.06.2020. Na ZM 13 by se mělo definitivně 
rozhodnout o jednotlivých položkách rozpočtu, které byly do dne 30.06.2020 pozastaveny, zda 
budou pozastaveny do konce roku 2020, nebo zda se na nich má opět pracovat. Komentář 
ORM k pozastavení jednotlivých investičních akcí je v příloze. 

Vysvětlení: Vojnarová Simona, Ing. - vedoucí ORM 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 20:03 hodin - vedoucí OMM přednesl "Identifikaci" bodu. Diskutující: Mgr. Paarová, MST, 
ST, Ing. Maur, Ing. et Ing. Dostál, Ing. Němeček a u jednotlivých akcí pak vystoupili: PhDr. 
Kulhavá, ST, Ing. Němeček, Ing. Kunte, Ing. Maur, Ing. et Ing. Dostál a p. Slavík (z přítomných 
občanů). Diskuse se týkala: otázky, zda nepozastavit i lávku přes Metuji pod zámkem; 
vysvětlení, proč by bylo dobře soutěžit dodavatele na ni; o řešení pozastavené rekonstrukce 
ul. Kpt. Jaroše; o kontextu rozhodování ve vazbě na rozhodnutí ZM koupit bývalý hotel Metuj. 
Dále jednáno a hlasováno o jednotlivých pozastavených investicích: 
1. usnesení - LAM - 100 tis. Kč + 1,600 tis.  Kč - návrh: "ZM schvaluje pozastavení investiční 
akce z rozpočtu ORM na rok 2020: Letní areál Metuje (§ 3419) 100 tis. Kč + 1 600 tis. Kč s 
termínem do konce roku 2020." Protinávrh PhDr. Kulhavá - pozastávka pouze 1.400.000 Kč - 
po vysvětlení bylo ujednáno, že o tom bude hlasováno až nakonec. 
2. usnesení - komunikace v areálu bývalých kasáren - PD - hlasování pro prodloužení 
pozastávky do konce roku 2020 - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se - bylo přijato.  
3. usnesení - chodník Na Kopci - PD a realizace - protinávrh - hlasovat o realizaci (Mgr. 
Hylský) - hlasováno - 7 pro, 12 proti, 1 zdržel se - nebylo přijato. Hlasováno o dalším 
protinávrhu (Ing. et Ing. Dostál): "ZM schvaluje pozastavení investiční akce z rozpočtu ORM 
na rok 2020: Chodník v ul. Na Kopci mezi č. p. 10 a 245 - realizace (§ 2219) 300 tis. Kč s 
termínem do konce roku 2020." Hlasováno - 16 pro, 3 proti, 1 zdržel se - 1 zastupitel nebyl 



Město Nové Město nad Metují 
náměstí Republiky 6 

Stránka 22 

 

ZÁPIS Z PORADY 
ZM 13 ze dne 25.06.2020 

V    

 

přítomen při hlasování v jednacím sále - usnesení bylo schváleno. 
4. usnesení - parkovací místa v ul. Klosova - 300 tis. Kč - hlasování pro prodloužení 
pozastávky do konce roku 2020 - 20 pro, 0 proti, 0 zdržel se - 1 zastupitel nebyl přítomen při 
hlasování v jednacím sále - usnesení bylo schváleno. 
5. usnesení - komunikace v ul. Kpt. Jaroše - 5 325 tis. Kč - hlasování pro prodloužení 
pozastávky do konce roku 2020 - 20 pro, 0 proti, 0 zdržel se - 1 zastupitel nebyl přítomen při 
hlasování v jednacím sále - usnesení bylo schváleno. 
6. usnesení - opěrná zeď ul. Českých bratří - hlasování pro prodloužení pozastávky do konce 
roku 2020 - 19 pro, 0 proti, 1 zdržel se - 2 zastupitelé nebyli přítomni při hlasování v jednacím 
sále - usnesení bylo schváleno. 
7. usnesení - zateplení č. p. 353-355 - 200 tis. Kč - hlasování pro prodloužení pozastávky do 
konce roku 2020 - 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - 2 zastupitelé nebyli přítomni při hlasování v 
jednacím sále - usnesení bylo schváleno. 
8. usnesení - geologické posouzení hradu Výrov a Dvořáčkovy vyhlídky - hlasování pro 
prodloužení pozastávky do konce roku 2020 - 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - 2 zastupitelé nebyli 
přítomni při hlasování v jednacím sále - usnesení bylo schváleno. 
9. usnesení - přístřešky pro autobusové zastávky Nádražní, Vrchoviny - hlasování pro 
prodloužení pozastávky do konce roku 2020 - 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - 2 zastupitelé nebyli 
přítomni při hlasování v jednacím sále - usnesení bylo schváleno. 
10. usnesení - ST se zeptal, zda někdo přednese nové usnesení? PhDr. Kulhavá - viz 
odložené hlasování o 1. usnesení - tj. prodloužení pozastavení akce § 3419 do konce roku 
2020, ale pouze v částce 1.400 tis. Kč - 14 pro, 7 proti, 0 zdržel se - bylo přijato. 
Mgr. Paarová - na základě podnětu p. Slavíka (přítomný občan) navrhuje ZM s poznámkou, že 
to nebrání poptání dodavatele, znovu hlasovat o usnesení ve znění: "ZM schvaluje 
pozastavení investiční akce na rok 2020 Lávka pod zámkem § 2219 ve výši 2 mil. Kč". 
Hlasováno - 17 pro, 0 proti, 2 zdržel se - 2 zastupitelé nebyli přítomni při hlasování v jednacím 
sále. 
Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou 
součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 3/5 USNESENÍ č. ZM 13-426/20 

ZM schvaluje pozastavení investiční akce z rozpočtu ORM na rok 2020: Komunikace v areálu 
bývalých kasáren - PD (doplatek) (§ 2212) 70 tis. Kč. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 10.12.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

K čl. 3/5 USNESENÍ č. ZM 13-427/20 

ZM schvaluje pozastavení investiční akce z rozpočtu ORM na rok 2020: Chodník v ul. Na Kopci 
mezi č. p. 10 a 245 - realizace (§ 2219) 300 tis. Kč s termínem do konce roku 2020. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 10.12.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 16, Proti: 3, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 

K čl. 3/5 

ZM neschvaluje pozastavení investiční akce z rozpočtu ORM na rok 2020: Chodník v ul. Na Kopci 
mezi č. p. 10 a 245 - PD + realizace (§ 2219) 400 tis. Kč a ukládá MST pokračovat na přípravných 
pracech a na plnění této investiční položky. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 7, Proti: 12, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 1 - nebylo přijato 
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K čl. 3/5 USNESENÍ č. ZM 13-428/20 

ZM schvaluje pozastavení investiční akce z rozpočtu ORM na rok 2020: Parkovací místa v ul. 
Klosova (§ 2219) 300 tis. Kč s termínem do konce roku 2020. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 10.12.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 

K čl. 3/5 USNESENÍ č. ZM 13-429/20 

ZM schvaluje pozastavení investiční akce z rozpočtu ORM na rok 2020: Komunikace v ul. Kpt. 
Jaroše (§ 2212) 5 325 tis. Kč s termínem do konce roku 2020. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 10.12.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 

K čl. 3/5 USNESENÍ č. ZM 13-430/20 

ZM schvaluje pozastavení investiční akce z rozpočtu ORM na rok 2020: Opěrná zeď v ul. Českých 
bratří - PD (§ 2219) 250 tis. Kč s termínem do konce roku 2020. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 10.12.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 2 - bylo přijato 

K čl. 3/5 USNESENÍ č. ZM 13-431/20 

ZM schvaluje pozastavení investiční akce z rozpočtu ORM na rok 2020: Zateplení zadní fasády BD 
č. p. 353 - 355 v ul. Zborovská - PD (§ 3612) 200 tis. Kč s termínem do konce roku 2020. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 10.12.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 2 - bylo přijato 

K čl. 3/5 USNESENÍ č. ZM 13-432/20 

ZM schvaluje pozastavení investiční akce z rozpočtu ORM na rok 2020: Geologické posouzení 
hradu Výrov a Dvořáčkovy vyhlídky (§ 3744) 110 tis. Kč s termínem do konce roku 2020. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 10.12.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 2 - bylo přijato 

K čl. 3/5 USNESENÍ č. ZM 13-433/20 

ZM schvaluje pozastavení investiční akce z rozpočtu ORM na rok 2020: část akce přístřešky pro 
autobusové zastávky v NMnM - v ul. Nádražní a ve Vrchovinách (§ 2221) 300 tis. Kč s termínem do 
konce roku 2020. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 10.12.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 2 - bylo přijato 
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K čl. 3/5 USNESENÍ č. ZM 13-434/20 

ZM schvaluje pozastavení investiční akce z rozpočtu ORM na rok 2020: Letní areál Metuje (§ 3419) 
1 400 tis. Kč s termínem do konce roku 2020. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 10.12.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 14, Proti: 7, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

K čl. 3/5 USNESENÍ č. ZM 13-435/20 

ZM schvaluje pozastavení investiční akce z rozpočtu ORM na rok 2020: Stavební úpravy lávky pod 
zámkem (havarijní stav) - realizace (§ 2219) 2 000 tis. Kč s termínem do konce roku 2020. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 10.12.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 2, Nehlasoval: 2 - bylo přijato 

  
3/6 Návrh radního Ing. Maura, MBA, na revokaci usnesení č. ZM 11-354/20 ze dne 
20.02.2020 

Identifikace: 

V rámci jednání RM 39 podal radní Ing. Vilém Maur, MBA, návrh na revokaci usnesení č. ZM 
11-354/20 ze dne 20.02.2020. Znění usnesení, které schválilo ZM 11: „ZM nesouhlasí s 
návrhem na změnu Územního plánu Nové Město nad Metují č. 30 (viz příloha 30)." RM 39 
doporučila ZM souhlasit s revokací usnesení a vydat souhlas s návrhem na změnu ÚP, aby 
mohla být připojena do zadání pro změnu č. 2. ZM 12 k věci přijalo toto usnesení: „ZM ukládá 
ST předložit bod týkající se revokace usnesení č. ZM 11-354/20 ze dne 20.02.2020 do ZM 13, 
z důvodu projednání v Komisi regenerační.“ 
RM 42 nedoporučila ZM schválit, na základě projednání záležitosti v Komisi regenerační dne 
03.06.2020, revokaci usnesení č. ZM 11-354/20 ze dne 20.02.2020, které zní: "ZM nesouhlasí 
s návrhem na změnu Územního plánu Nové Město nad Metují č. 30 (viz příloha 30)". 
V této věci RM 42 přijala ještě toto usnesení: 
"RM doporučuje ZM schválit, aby se při Změně č. 2 ÚP prověřil koeficient poměru služeb a 
bydlení směrem k 50 % pro využití komerce v rámci plochy BV." 

Odůvodnění: 

V současné době je připraven návrh zadání změny č. 2 ÚP, u kterého doposud nebylo 
zahájeno projednávání podle stavebního zákona. Jedním z návrhu na změnu ÚP byl i návrh pí 
[osobní údaj odstraněn] na změnu způsobu využití domu č. p. 1102 v ul. Českých bratří. ZM 
11 svým usnesením vyslovilo s tímto návrhem nesouhlas. Na základě podnětu radního je 
navržena revokace nesouhlasného usnesení na souhlasné. Dne 03.06.2020 věc projednala 
Komise regenerační v bodě č. 1 a navrhla toto usnesení:  
USNESENÍ KREG č. 9/2020 „Komise regenerační doporučuje ZM vyhovět žádosti a 
doporučuje odsouhlasit změnu Územního plánu v části u nemovitosti čp. 1002 v ulici Českých 
Bratří na plochu Bydlení a občanská vybavenost.“ O usnesení bylo hlasováno takto: 1 člen 
pro, 8 členů proti a 1 člen se zdržel hlasování. Komise přijala tento závěr: "Komise 
regenerační nepodporuje vyhovění žádosti na změnu ÚP ohledně č. p. 1002 v ulici Českých 
bratří." 
Dále Komise regenerační v rámci stejného bodu projednávala koeficient poměru služeb a 
bydlení v rámci plochy BV (bydlení venkovské). 
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K tomuto bylo přijato usnesení v tomto znění: 
Usnesení KREG č. 10/2020 
"Komise regenerační doporučuje ZM při změně ÚP prověření koeficientu poměru služeb a 
bydlení směrem k 50 % pro využití komerce v rámci plochy BV." 
Vyjádření OVRR - území plánování: 
Z hlediska územního plánování je navrhovaná úprava podmínek pro využití ploch BV možná. 
Konkrétní podoba této úpravy bude vycházet z návrhu změny územního plánu, zpracované 
jejím projektantem. 
Vyjádření OMM - ARCH: 
Souhlasím s doporučením Komise regenerační se při změně ÚP, zabývat koeficientem služeb 
v plochách BV a jeho případným navýšením. Celou věc doporučuji předjednat s pověřeným 
zastupitelem (ST), OVRR a zástupci města se zpracovatelem ÚP, případně s autorem RP 
MPR. Vyhodnocení zpracovatele pak podpořit a připravit tak do některé z dalších změn ÚP 
Nové Město nad Metují. 

Vysvětlení: Pozděna Libor, Ing. - vedoucí OMM 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 21:40 hodin - po projednání vloženého bodu 5/4 - vedoucí OMM přednesl "Identifikaci" 
bodu. Bez rozpravy a dotazů. Vedoucí OMM přednesl navržené znění usnesení. Na to 
reagoval Ing. Tymel s protinávrhem - souhlasit s revokací a požadovanou změnu schválit. 
Navázala diskuse, ve které bylo vysvětleno, že je třeba situaci řešit systémově a ne po 
jednotlivých objektech a žadatelích. To potřebné řešení je pak uvedeno ve 2. usnesení. 
Diskutovali: Ing. Němeček, ST, Ing. Maur, Bc. Sláma, Ing. Tymel - protinávrh nakonec stažen 
a bylo hlasováno ve smyslu nesouhlasit se zrušením usnesení, kterým byla žádost o změnu 
zamítnuta. Hlasováno - 17 pro, 0 proti, 3 zdržel se. Jeden ze zastupitelů nebyl přítomen při 
hlasování v jednacím sále. Usnesení bylo přijato. Následně bylo hlasováno o 2. usnesení -  20 
pro, 0 proti, 0 zdržel se. Jeden ze zastupitelů nebyl přítomen při hlasování v jednacím sále. V 
21:55 hodin zastupitelé na návrh ST hlasovali o prodloužení zasedání ZM 13 o 1 hodinu, tzn., 
do 23:00 hodin. Zastupitelé prodloužení zasedání ZM hlasováním odsouhlasili. Podrobnosti 
viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu 
ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 3/6 USNESENÍ č. ZM 13-436/20 

ZM neschvaluje na základě projednání záležitosti v Komisi regenerační dne 03.06.2020, revokaci 
usnesení č. ZM 11-354/20 ze dne 20.02.2020, které zní "ZM nesouhlasí s návrhem na změnu 
Územního plánu Nové Město nad Metují č. 30 (viz příloha 30)". 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 17, Proti: 0, Zdržel se: 3, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 

K čl. 3/6 USNESENÍ č. ZM 13-437/20 

ZM schvaluje, aby se při Změně č. 2 ÚP prověřil koeficient poměru služeb a bydlení směrem k 50 
% pro využití komerce v rámci plochy BV. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 
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3/7 Schválení Zadání změny č. 1 RP mezi ulicemi Nádražní, Boženy Němcové a T. G. 
Masaryka 

Identifikace: 

OVRR jako pořizovatel předkládá v souladu s ustanovením § 64 odst. 4 stavebního zákona 
návrh Zadání změny č. 1 RP území mezi ulicemi Nádražní, Boženy Němcové a T. G. 
Masaryka ZM ke schválení. 

Odůvodnění: 

O pořízení Změny č. 1 RP Rychta rozhodlo ZM svým usnesením č. ZM 6-196/19 ze dne 
27.06.2019. OVRR jako příslušný pořizovatel následně vypracoval návrh Zadání změny č. 1 
RP, které zveřejnil k připomínkování veřejnosti a současně jej projednal s příslušnými 
dotčenými orgány a KÚ KHK. Na základě obdržených požadavků na obsah bylo Zadání 
změny č. 1 RP drobně upraveno a je předkládáno ke schválení ZM. Pořizovatel současně v 
souladu s § 64 odst. 4 stavebního zákona předkládá ZM vyhodnocení, jak byly uplatněné 
požadavky a vyjádření do návrhu zapracovány. RM 42 dne 15.06.2020 svým usnesením 
doporučila ZM schválit návrh Zadání změny č. 1 RP území mezi ulicemi Nádražní, Boženy 
Němcové a T. G. Masaryka Nové Město nad Metují ve znění přílohy k tomuto bodu. 

Vysvětlení: Skalský Miloš, Ing. - vedoucí OVRR 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 21:56 hodin - Mgr. Adam Balcar z OVRR přednesl "Identifikaci" + "Odůvodnění" bodu. Mgr. 
Balcar - nabízí se 2 možnosti - přečetl radikálnější návrh usnesení: "ZM nesouhlasí 
s projednaným návrhem Zadání změny č. 1 RP mezi ulicemi Nádražní, Boženy Němcové a T. 
G. Masaryka Nové Město nad Metují ve znění přílohy k tomuto bodu (příloha 1) a pověřuje ST, 
aby byl ve spolupráci s OVRR upraven a dle stavebního zákona znovu projednán návrh 
zadání - bude do něj přidáno rozvolnění regulace stávajícího objektu Kina 70." Tím mj. 
vypadnou veškeré odkazy na záležitosti zpracované fy IRBOS s.r.o. Je přesvědčen, že jak 
veřejnost, tak i dotčené orgány by se měly vyjádřit k novému zadání. Upravené zadání bude 
zveřejněno a předloženo znovu do ZM ke schválení, a to do ZM 14, tj. dne 17.09.2020. ST - 
toto usnesení podporuje, bylo s ním konzultováno jako s určeným zastupitelem. Ing. Slavík 
přednesl návrh na doplnění uvedeného usnesení, a to o ustanovení o architektonické soutěži. 
V navazující diskusi o rozvolnění podmínek v okolí kina i ve vazbě na samotný objekt kina 
vystoupili: p. Jarolímek, Mgr. Balcar, Ing. Maur, ST, Ing. et Ing. Dostál, PhDr. Kulhavá, Ing. 
Němeček. Pak již hlasováno o usnesení, které v úvodu diskuse navrhl Mgr. Balcar - 
k usnesení nebyly již žádné připomínky. Hlasováno - 21 pro, 0 pro, 0 zdržel se. Podrobnosti 
viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu 
ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 3/7 USNESENÍ č. ZM 13-438/20 

ZM nesouhlasí s projednaným návrhem Zadání změny č. 1 RP mezi ulicemi Nádražní, Boženy 
Němcové a T. G. Masaryka Nové Město nad Metují ve znění přílohy k tomuto bodu (příloha 1) a 
pověřuje ST, aby byl ve spolupráci s OVRR upraven a dle stavebního zákona znovu projednán 
návrh zadání - bude do něj přidáno rozvolnění regulace stávajícího objektu Kina 70. 

 Odpovídá: OVRR, Provede: OVRR, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
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3/8 Vydání Změny č. 1 Územního plánu Nové Město nad Metují 

Identifikace: 

V souladu s ustanovením § 54 stavebního zákona OVRR jako pořizovatel předkládá ZM k 
vydání projednaný návrh Změny č. 1 územního plánu Nové Město nad Metují. ZM vydá změnu 
ÚP po ověření, že není v rozporu s politikou územního rozvoje, s územně plánovací 
dokumentací vydanou KHK nebo výsledkem řešení rozporů a se stanovisky dotčených orgánů 
nebo stanoviskem KÚ KHK. 

Odůvodnění: 

ZM schválilo pořízení Změny č. 1 ÚP usnesením č. ZM 126-7723/18 ze dne 14.06.2018. Na 
základě toho bylo pořízeno a s dotčenými orgány, sousedními obcemi, KÚ KHK a veřejností 
projednáno Zadání změny č. 1 ÚP, které ZM schválilo usnesením č. ZM 2-4/18 ze dne 
13.12.2018. Následně byl vybrán zpracovatel návrhu ÚP doc. Ing. arch. Ivan Kaplan - Agora 
studio a návrh Změny č. 1 ÚP se začal projednávat v dubnu 2019. Dne 10.05.2019 se konalo 
společné jednání s dotčenými orgány, sousedními obcemi a KÚ KHK. Následně po úpravě 
návrhu se dne 18.12.2019 konalo veřejné projednání. Po jeho vyhodnocení a drobných 
korekcích textové části je návrh Změny č. 1 ÚP předkládán ZM k vydání. RM 42 dne 
15.06.2020 svým usnesením doporučila ZM vydat Změnu č. 1 Územního plánu Nové Město 
nad Metují ve znění přílohy tohoto bodu. 

Vysvětlení: Skalský Miloš, Ing. - vedoucí OVRR 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 22:17 hodin - Mgr. Adam Balcar z OVRR přednesl "Identifikaci" + "Odůvodnění" bodu. Bez 
rozpravy, dotazů a připomínek. Poté ST požádal Mgr. Balcara o přečtení navržených znění 
usnesení. ST - otevřel diskusi k 1. usnesení. Ing. Tymel poprosil Mgr. Balcara, aby se vyjádřil 
k usnesení, protože Ing. Tymel si to neověřil. Mgr. Balcar - uvedl, že se maximálně snažil, aby 
text navrženého znění usnesení byl v pořádku a tak jak má být. Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 
zdržel se. Ke 2. usnesení hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Ke 3. části usnesení bylo 
hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který 
dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný 
i na webu města. 
 

K čl. 3/8 USNESENÍ č. ZM 13-439/20 

ZM potvrzuje, že návrh Změny č. 1 Územního plánu Nové Město nad Metují ve znění přílohy tohoto 
bodu není v rozporu s Politikou územního rozvoje ČR, s územně plánovací dokumentací vydanou 
KHK nebo výsledkem řešení rozporů a se stanovisky dotčených orgánů nebo stanoviskem KÚ KHK. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
 

K čl. 3/8 USNESENÍ č. ZM 13-440/20 

ZM rozhodlo v souladu s usnesením § 172 odst. 5 zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění 
pozdějších přepisů (dále jen „správní řád“), o námitkách tak, jak je uvedeno v kapitole 15. 
odůvodnění Změny č. 1 Územního plánu Nové Město nad Metují. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
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K čl. 3/8 USNESENÍ č. ZM 13-441/20 

ZM vydává formou opatření obecné povahy Změnu č. 1 Územního plánu Nové Město nad Metují ve 
znění přílohy tohoto bodu, jako příslušný orgán podle ustanovení § 6 odst. 5 písm. c) zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen „stavební zákon“), za použití ustanovení § 43 odst. 4 a § 54 odst. 2 stavebního 
zákona a §§ 171 až 174 správního řádu. 

 Odpovídá: OVRR, Provede: OVRR, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
3/9 Návrh na změnu ÚP na p. p. č. 910/2 v k. ú. Nové Město nad Metují 

Identifikace: 

OVRR v souladu s ustanovením § 46 odst. 3 stavebního zákona předkládá ZM k rozhodnutí 
obdržený návrh na změnu Územního plánu Nové Město nad Metují na p. p. č. 910/2 v k. ú. 
Nové Město nad Metují. 

Odůvodnění: 

OVRR jako příslušný úřad územního plánování podle § 6 odst. 1 písm. a) stavebního zákona, 
obdržel dne 08.06.2020 návrh na změnu Územního plánu Nové Město nad Metují týkající se 
p. p. č. 910/2 v k. ú. Nové Město nad Metují (viz příloha 1), který tímto v souladu 
s ustanovením § 46 odst. 3 stavebního zákona předkládá spolu se svým stanoviskem (viz 
příloha č. 2) ZM k rozhodnutí. Požadovaná změna se týká historicky zaplocené části 
předmětného pozemku a záměrem podatelů je legalizace stávajícího stavu - převedení 
zaplocené části ze stávající plochy lesní na plochu rekreace (RZx) s následným oddělením a 
odkoupením od města. Současně podatelé žádají o zahrnutí jejich návrhu do nejbližší změny 
ÚP, ideálně do plánované změny č. 2. RM 42 dne 15.06.2020 svým usnesením doporučila 
souhlasit s pořízením navrhované změny ÚP ve znění přílohy 1 tohoto bodu a jejím zahrnutím 
do připravované změny č. 2 ÚP. 

Vysvětlení: Skalský Miloš, Ing. - vedoucí OVRR 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 22:22 hodin - Mgr. Adam Balcar z OVRR přednesl "Identifikaci" + "Odůvodnění" bodu. Bez 
rozpravy, dotazů a připomínek. Mgr. Balcar přečetl usnesení. Bez připomínek k usnesení. 
Hlasováno - 20 pro, 0 pro, 1 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který 
dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný 
i na webu města. 

K čl. 3/9 USNESENÍ č. ZM 13-442/20 

ZM souhlasí s pořízením navrhované změny územního plánu ve znění přílohy 1 tohoto bodu a jejím 
zahrnutím do změny č. 2 územního plánu. 

 Odpovídá: OVRR, Provede: OVRR, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
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4 Finance 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

K čl. 4 

Bez usnesení 

  
4/1 Rozpočtová opatření 2020 

Identifikace: 

ZM svým usnesením č. ZM 10 - 299/19 zmocnilo RM k provádění opodstatněných RO v rámci 
rozpočtu na rok 2020 s podmínkou, že se bude jednat pouze o přesuny mezi položkami 
schváleného rozpočtu a rozpočet nebude těmito změnami navyšován ani snižován. 
Provedené změny budou vždy předloženy na nejbližším zasedání ZM. 

Odůvodnění: 

ZM je předložen souhrn RO provedených v rámci zmocnění RM a dále přehled obdržených 
dotací, o které byl rozpočet města navýšen. 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 22:25 hodin vedoucí OF přednesl "Identifikaci" bodu a návrh usnesení přečetl vedoucí OF. 
Bez rozpravy. Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z 
jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se 
zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 4/1 USNESENÍ č. ZM 13-443/20 

ZM schvaluje a bere na vědomí oprávněnost RO a zákonných úprav rozpočtu. Jedná se o RO ve 
znění přílohy: 1) dotace pro ZŠ a MŠ Krčín na Program všeobecné dlouhodobé primární prevence 
zaměřený na rizikové chování a zdravý životní styl 37 tis. Kč, 2) dotace pro MMUZ na projekt Za 
poznáním kulturního dědictví Pometují 43 tis. Kč, 3) dotace na projekt ZŠ Komenského - odborné 
učebny bezbariérovost, rekonstrukce půdních prostor 7 985,07 tis. Kč, 4) dotace pro MMUZ na 
projekt Obnova mobiliáře v historickém sálu muzea 70 tis. Kč, 5) dotace od KHK na projekt Obnova 
bývalé školy v Krčíně, I. etapa 345 tis. Kč, 6) dotace na projekt Stará ekologická zátěž Elton 452,64 
tis. Kč, 7) dotace pro ZŠ Malecí na projekt Zvýšení znalostí a dovedností pedagogů v oblasti práce s 
klimatem třídy a práce s nadanými žáky 10 tis. Kč, 8) navýšení akce Oprava opěrné zdi u čp. 361 ul. 
Nádražní 200 tis. Kč, 9) dotace od MK na projekt Obnova bývalé školy čp. 22 v Krčíně 200 tis. Kč. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
4/2 Zápis z jednání Finančního výboru ZM ze dne 03.06.2020 

Identifikace: 

Dne 03.06.2020 se uskutečnilo jednání Finančního výboru Zastupitelstva města Nové Město 
nad Metují (dále jen "FV ZM"), kde hlavními body bylo projednání závěrečného účtu a účetní 
závěrky za rok 2019, hotel Metuj - nabídka koupě, aktuální finanční situace, zdroje v dalších 
letech a investiční akce města ve vztahu k budoucím finančním zdrojům. Zápis z jednání FV 
ZM ze dne 03.06.2020 - viz příloha tohoto bodu. 
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Odůvodnění: 

Projednat a vzít na vědomí informaci o jednání FV. 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 22:27 hodin - vedoucí OF přednesl "Identifikaci" a "Odůvodnění" bodu. Dotazy ani 
připomínky k tomuto bodu nebyly. Vedoucí OF přečetl navržené znění usnesení. Bez 
připomínek a dotazů k navrženému znění usnesení. Hlasováno k 1. usnesení - 20 pro, 0 proti, 
0 zdržel se. Jeden zastupitel nebyl přítomen při hlasování v jednacím sále. Hlasováno ke 2. 
usnesení: 19 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Jeden zastupitel nebyl přítomen při hlasování v 
jednacím sále. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je 
nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 
 

K čl. 4/2 USNESENÍ č. ZM 13-444/20 

ZM bere na vědomí Zápis z jednání Finančního výboru ZM ze dne 03.06.2020, ve znění přílohy 
tohoto bodu. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 
 

K čl. 4/2 USNESENÍ č. ZM 13-445/20 

ZM ukládá ST ve spolupráci s OF zohlednit v návrhu rozpočtu na rok 2021 snížení provozních 
výdajů ve znění přílohy a doporučení FV ZM ze dne 03.06.2020. 

 Odpovídá: OF, Provede: OF, Termín: 10.12.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 

  
 
4/3 Závěrečný účet 2019 

Identifikace: 

OF předkládá k projednání závěrečný účet města za rok 2019 - viz přílohy. Byl proveden 
povinný audit a je třeba závěrečný účet města schválit. 

Odůvodnění: 

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, se údaje o 
ročním hospodaření obce zpracovávají do závěrečného účtu. Součástí závěrečného účtu je i 
zpráva o přezkoumání hospodaření za uplynulý kalendářní rok. Hospodaření města skončilo 
schodkem ve výši 512,08 tis. Kč. Schodek byl pokryt z přebytků hospodaření minulých let. 
Projednání závěrečného účtu se uzavírá vyjádřením: a) souhlasu s celoročním hospodařením, 
a to bez výhrad, nebo b) souhlasu s výhradami, na jejichž základě přijme územní 
samosprávný celek opatření potřebná k nápravě zjištěných chyb a nedostatků. Zpráva o 
výsledcích přezkoumání hospodaření města za rok 2019 konstatuje: Při přezkoumání 
hospodaření územního celku město Nové Město nad Metují za rok 2019 jsme nezjistili žádné 
chyby a nedostatky. Závěrečný účet byl projednán FV ZM. RM a FV ZM doporučují schválit. 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 
 



Město Nové Město nad Metují 
náměstí Republiky 6 

Stránka 31 

 

ZÁPIS Z PORADY 
ZM 13 ze dne 25.06.2020 

V    

 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 22:29 hodin - vedoucí OF přednesl "Identifikaci" a "Odůvodnění" bodu. Dotazy ani 
připomínky k tomuto bodu nebyly. Vedoucí OMM přečetl navržené znění usnesení. Bez 
připomínek a dotazů k navrženému znění usnesení. Hlasováno - 20 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Jeden zastupitel nebyl přítomen při hlasování v jednacím sále. Podrobnosti viz zvukový 
záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je 
společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 4/3 USNESENÍ č. ZM 13-446/20 

ZM schvaluje závěrečný účet ve znění přílohy tohoto bodu a souhlasí s celoročním hospodařením 
za rok 2019, a to bez výhrad. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 

  
 
4/4 Účetní závěrka města za rok 2019 

Identifikace: 

OF předkládá k projednání účetní závěrku města za rok 2019. Výsledek hospodaření dle 
Výkazu zisku a ztráty ve výši 31.444.586,65 Kč bude převeden na Výsledek hospodaření 
minulých účetních období. 

Odůvodnění: 

Schvalování účetní závěrky vychází ze zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví v platném znění. 
Schválení účetní závěrky města je dle zákona č. 128/2000 Sb., o obcích v kompetenci 
zastupitelstva města. Podmínky a postup schvalování jsou pak upraveny vyhláškou č. 
220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních 
jednotek. Povinnými podklady pro schvalování je samotná účetní závěrka (účetní výkazy jsou 
přílohou projednání Závěrečného účtu za rok 2019) a inventarizační zpráva. V rámci 
přezkoumání hospodaření města, které je podmínkou schválení závěrečného účtu města, 
dochází i ke kontrole účetnictví města. Zpráva o kontrole konstatuje: Při přezkoumání 
hospodaření územního celku Město Nové Město nad Metují za rok 2019 jsme nezjistili žádné 
chyby a nedostatky. Účetní závěrka byla projednána FV ZM. RM a FV ZM doporučují schválit. 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 22:31 hodin - vedoucí OF přednesl "Identifikaci" a "Odůvodnění" bodu. Dotazy ani 
připomínky k tomuto bodu nebyly. Vedoucí OMM přečetl navržené znění usnesení. Bez 
připomínek a dotazů k navrženému znění usnesení. Hlasováno - 20 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Jeden zastupitel nebyl přítomen při hlasování v jednacím sále. Podrobnosti viz zvukový 
záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je 
společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 4/4 USNESENÍ č. ZM 13-447/20 

ZM schvaluje účetní závěrku, vč. výsledku hospodaření, města Nové Město nad Metují za účetní 
období 2019 sestavenou ke dni 31.12.2019. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 
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4/5 Návrh na rozdělení dotací sportovním klubům 

Identifikace: 

Dne 20.05.2020 se sešla ke svému 5. jednání KSPORT. KSPORT se seznámila se žádostmi 
jednotlivých sportovních klubů o dotaci na rok 2020, schválila návrh na rozdělení dotací z 
rozpočtu města sportovním klubům na rok 2020 a doporučila RM tento návrh schválit. RM 42 
dne 15.06.2020 projednala návrh KSPORT, rozdělila zbývající finanční prostředky, schválila 
dotace do 50 tis. Kč a doporučuje ZM schválit dotace nad 50 tis. Kč. 

Odůvodnění: 

Vyplývá ze Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu města Nové Město nad Metují. KSPORT 
ve svém návrhu doporučuje rozdělit 5.400 tis. Kč, zbývajících 600 tis. Kč rozděluje RM. Na 
základě kontroly provedené UKIA ve Sportovním centru doporučuje RM snížit dotaci tomuto 
spolku. Další snížení doporučuje RM u T.J. Sokol Krčín v souvislosti s jejich žádostí o 
investiční dotaci - viz bod 4/8, kterou RM doporučuje schválit. 

Vysvětlení: Kupka Václav, Mgr. - vedoucí OŠKS 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 22:33 hodin - vedoucí OF přednesl "Identifikaci" a "Odůvodnění" bodu. Dotazy ani 
připomínky k tomuto prvnímu usnesení nebyly. Vedoucí OF přečetl navržené znění usnesení. 
Bez připomínek a dotazů k navrženému znění 1. usnesení. Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 
zdržel se. K návrhu 2. usnesení vystoupila pí Žahourková s dotazem, jak se došlo k částce u 
Sportovního centra, z.s., a jak tam dopadl audit? ST - Sportovní centrum, z.s., původně žádalo 
o 600 tis. Kč. Protokol z veřejnosprávní kontroly Sportovního centra, z.s., nebyl přílohou k 
jednání ZM. Kontrola dopadla s negativním výsledkem - ST požádal o bližší informace 
Mgr. Kupku (vedoucí Oddělení školství, kultury a sportu). Mgr. Kupka - informoval o závěrech 
z kontroly - byla špatně vykázána členská základna, někteří vykázaní členové nedocházeli do 
Sportovního centra, z.s., již několik let. Někteří členové byli zaregistrování také v tenisovém 
klubu. Někteří členové byli registrováni s trvalým bydlištěm v Novém Městě nad Metují, ale byli 
z Černčic a Vršovky. V ekonomické části vykazovali náklady za celé Sportovní centrum, z.s., 
bez rozdílu na část komerční a část sportovní činnosti. Není pak možné určit, jak velká část je 
sportovní činnost. Vyžadovalo by to další podklady a mnoho času pro zevrubnější kontrolu. 
Pokud bude Sportovní centrum, z.s., v budoucnu žádat o dotaci, bude nutné založit nový 
spolek, jehož členy budou pouze ti, kteří provozují závodní činnost. Budou Sportovnímu 
centru, z.s., platit pronájem podobně jako Stepík Nové Město nad Metují, z.s., platí např. 
Pohybovému centru. Vzhledem k tomu, že nebylo možné vyčíslit část sportovní činnosti, RM 
dospěla k částce 160 tis. Kč. Paní Žahourková - uvedla, že to nejsou chyby, ale podvodné 
jednání a navíc opakovaně - Sportovní centrum, z.s., žádalo o 600 tis. Kč na 500 členů - 
člověk může udělat chybu, ale toto byl podvod - neměli by dostat ani korunu. PhDr. Kulhavá 
má stejný problém. Stejnou záležitost jsme řešili v loňském i předloňském roce. Osobně by jim 
nedala vůbec nic. Na druhou stranu je třeba se podívat na TJ Sokol Krčín. Chtějí dotaci, místo 
300 tis. Kč jim dáme jenom 200 tis. Kč. ST - tak to není, ve skutečnosti TJ Sokol Krčín obdržel 
o 50 tis. Kč více. Bylo to vysvětleno pak i v bodě 4/8. Pokud se týká Sportovního centra, z.s., 
při všech jednáních cítil nátlak - nikdy nedosáhl toho, aby se poučili. Naprosto chápe návrh na 
odebrání dotace. Mgr. Kupka - neměl by nic proti tomu nedat Sportovnímu centru, z.s., 
žádnou částku, ale je mu líto slušných sportovců. Sportovní centrum, z.s., má dobré výsledky 
v badmintonu. ST - pochybuje, zda se dotace dostane k těmto členům. Mgr. Paarová - bylo by 
možné neposkytnout dotaci Sportovnímu centru, z.s., a nechat o částce 160 tis. Kč znovu 
rozhodnout Sportovní komisi. Bylo by to rozumné. Rozdělení této částky bude předloženo do 
programu zářijového zasedání ZM. Tato dotace bude vyjmuta z usnesení. PhDr. Kulhavá - 
navrhla v usnesení tečku za 148 tis. Kč. Částku 160 tis. Kč vrací ZM k rozhodnutí Sportovní 
komisi. ST - navrhl vyjmout z usnesení k tomuto bodu Sportovní centrum, z.s., a dalším 
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usnesením pak částku 160 tis. Kč vrátit Sportovní komisi k novému projednání. PhDr. Kulhavá 
- z rozpočtu 6 mil. Kč na sport teď rozdělíme mimo Sportovní centrum, z.s., 5.840 tis. Kč, 160 
tis. Kč vrátíme Sportovní komisi. Sportovní komise na základě jednání rozhodne. ST - přečetl 
nové usnesení s tím, že bude vynechána dotace Sportovnímu centru, z.s. - jde o protinávrh - 
hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Mgr. Kupka - naformuloval nové usnesení, tj. 3. 
usnesení: "ZM ukládá ST ve spolupráci s OŠKS projednat v KSPORT rozdělení částky 160 
tis. Kč mezi sportovní kluby působící ve městě Nové Město nad Metují a tento návrh předložit 
s vyjádřením RM do ZM 14." Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový 
záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je 
společně se zápisem dostupný i na webu města. 
 

K čl. 4/5 USNESENÍ č. ZM 13-448/20 

ZM bere na vědomí poskytnutí dotace na sportovní činnost a provoz sportovišť takto: Šachový klub 
Nové Město nad Metují, z.s., 15 tis Kč, YOSHINKAN Nové Město nad Metují, z.s., 48 tis. Kč, KČT 
Nové Město nad Metují, z.s., 50 tis. Kč. 

 Odpovídá: OŠKS, Provede: OŠKS, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
 

K čl. 4/5 USNESENÍ č. ZM 13-449/20 

ZM schvaluje poskytnutí dotace sportovním klubům na sportovní činnost a provoz sportovišť takto: 
SK Nové Město nad Metují z.s. 1.400 tis. Kč (poskytnuta záloha 750 tis. Kč - schváleno usnesením 
č. ZM 10-301/19 ze dne 12.12.2019), TJ Sport pro všechny Nové Město nad Metují, z.s., 112 tis. Kč, 
TC Nové Město nad Metují, z.s., 219 tis. Kč (poskytnuta záloha 40 tis. Kč - schváleno usnesením č. 
ZM 10-302/19 ze dne 12.12.2019), Tělocvičná jednota Sokol Krčín 369 tis. Kč, TJ Spartak Nové 
Město nad Metují, z.s., 1.671 tis. Kč (poskytnuta záloha 500 tis. Kč - schváleno usnesením č. ZM 10-
304/19 ze dne 12.12.2019), Tělocvičná jednota Sokol Nové Město nad Metují 270 tis. Kč, MFK Nové 
Město nad Metují, z.s., 450 tis. Kč (poskytnuta záloha 200 tis. Kč - schváleno usnesením č. ZM 10-
300/19 ze dne 12.12.2019), Aeroklub Nové Město nad Metují z.s. 190 tis. Kč, Stepík Nové Město 
nad Metují, z.s., 290 tis. Kč, TTC Nové Město nad Metují z.s. 57 tis. Kč, Florbalová škola Nové 
Město nad Metují z.s. 96 tis. Kč, LK Nové Město nad Metují z.s. 100 tis. Kč, Volejbalové centrum 
nad Metují, z.s., 210 tis. Kč, HOVRCH, z.s., 145 tis. Kč, PONMM, z.s., (Plavecký oddíl Nové Město 
nad Metují) 148 tis. Kč. ZM pověřuje ST podpisem jednotlivých smluv se žadateli zpracovaných dle 
platné vzorové smlouvy. 

 Odpovídá: OŠKS, Provede: OŠKS, Termín: 17.09.2020 
 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

K čl. 4/5 USNESENÍ č. ZM 13-450/20 

ZM ukládá ST ve spolupráci s OŠKS projednat v KSPORT rozdělení částky 160 tis. Kč mezi 
sportovní kluby působící ve městě Nové Město nad Metují a tento návrh předložit s vyjádřením RM 
do ZM 14. 

 Odpovídá: ST, Provede: OŠKS, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
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4/6 Žádost TJ Spartak o dotaci - RO 

Identifikace: 

TJ Spartak Nové Město nad Metují, z. s., předkládá žádost o poskytnutí dotace. RM 
doporučuje schválit. 

Odůvodnění: 

Vyjádření OF: V textové části rozpočtu na rok 2020 bylo projednán a schváleno, že 
proplacené dotace na akce ZŠ Komenského - odborné učebny, bezbariérovost, rekonstrukce 
půdních prostor a Odvětrání tělocvičen s rekuperací ZŠ Malecí, které město obdrží v 1. 
pololetí budou použity mj. na dotaci pro TJ Spartak (500 tis. Kč). 

Vysvětlení: Kupka Václav, Mgr. - vedoucí OŠKS 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 22:49 hodin - vedoucí OF přednesl "Identifikaci" a "Odůvodnění" bodu. Dotazy ani 
připomínky k tomuto bodu nebyly. Vedoucí OF přečetl navržené znění 1. usnesení. Bez 
připomínek a dotazů k navrženému znění usnesení. Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Navazující usnesení bylo schváleno bez rozpravy. Hlasováno - 20 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Jeden zastupitel nebyl přítomen při hlasování v jednacím sále. Pan Ing. Vik (předseda TJ 
Spartak Nové Město nad Metují, z. s.) - poděkoval za schválení usnesení a za podporu - 
konstatoval, že s výhledem do budoucna je to pro TJ Spartak Nové Město nad Metují, z. s., 
něco zásadního a povede to ke změně. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který 
dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný 
i na webu města. 
 

K čl. 4/6 USNESENÍ č. ZM 13-451/20 

ZM schvaluje poskytnutí dotace TJ Spartak Nové Město nad Metují, z. s., ve výši 500 tis. Kč na 
provoz zimního stadionu, a pověřit ST podpisem smlouvy se žadatelem, zpracované dle platné 
vzorové smlouvy. 

 Odpovídá: OŠKS, Provede: OŠKS, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
 

K čl. 4/6 USNESENÍ č. ZM 13-452/20 

ZM schvaluje RO zahrnutí položky Dotace pro TJ Spartak Nové Město nad Metují, z. s., na provoz 
zimního stadionu ve výši 500 tis. Kč (§ 3419). Navýšení bude pokryto přesunem z § 3113 - akce ZŠ 
Komenského - odborné učebny, bezbariérovost, rekonstrukce půdních prostor. 

 Odpovídá: OF, Provede: OŠKS, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 
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4/7 Žádost SK o dotaci na umělou trávu - RO 

Identifikace: 

Sportovní klub Nové Město nad Metují z.s. předkládá žádost o poskytnutí dotace na výměnu 
povrchu fotbalového hřiště - umělá tráva ve výši 4,03 mil. Kč. RM doporučuje schválit. 

Odůvodnění: 

Vyjádření OF: V textové části rozpočtu na rok 2020 bylo projednáno a schváleno, že 
proplacené dotace na akce ZŠ Komenského - odborné učebny, bezbariérovost, rekonstrukce 
půdních prostor a Odvětrání tělocvičen s rekuperací ZŠ Malecí,  které město obdrží v 1. 
pololetí budou použity mj. na dotaci pro SK Nové Město nad Metují z.s. na rekonstrukci umělé 
trávy (4,03 mil. Kč). 

Vysvětlení: Kupka Václav, Mgr. - vedoucí OŠKS 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 22:51 hodin - vedoucí OF přednesl "Identifikaci" a "Odůvodnění" bodu + seznámil přítomné 
s doplňujícími materiály od Sportovního klubu Nové Město nad Metují z.s. - částka se snižuje 
cca o 40 tis. Kč - usnesení bude v tomto duchu upraveno. Ing. et Ing. Dostál - poprosil o krátký 
komentář v návaznosti na investice na závlahový systém, zda bylo doplněno, diskutováno. ST 
- jedná se o umělou trávu, tzn., že se zavlažování neřeší. Zavlažování na stadionu s přírodní 
trávou rovněž nebylo nějak speciálně řešeno. Dotaz může být přeposlán řediteli Sportovního 
klubu Nové Město nad Metují z.s., aby se vyjádřil (p. Šnajdr se zasedání ZM 13 nemohl 
zúčastnit z pracovních důvodů). Ing. et Ing. Dostál - bude rád, když komunikace ze strany 
Sportovního klubu Nové Město nad Metují z.s. bude vstřícnější. Hlasováno o obou usneseních 
- 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle 
Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na 
webu města. 
 

K čl. 4/7 USNESENÍ č. ZM 13-453/20 

ZM schvaluje poskytnutí dotace Sportovnímu klubu Nové Město nad Metují z.s. ve výši  3 988 861 
Kč na výměnu povrchu fotbalového hřiště - umělá tráva s tím, že je třeba dodržet Podmínky a 
pravidla pro poskytování investičních dotací z rozpočtu města Nové Město nad Metují a pověřuje ST 
podpisem smlouvy se žadatelem, zpracované dle platné vzorové smlouvy. 

 Odpovídá: OŠKS, Provede: OŠKS, Termín: 17.09.2020 
 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
 

K čl. 4/7 USNESENÍ č. ZM 13-454/20 

ZM schvaluje RO zahrnutí položky Dotace pro SK Nové Město nad Metují z.s. na výměnu povrchu 
fotbalového hřiště - umělá tráva ve výši 3 988,86 tis. Kč (§ 3419). Navýšení bude pokryto přesunem 
z § 3113 - akce ZŠ Komenského - odborné učebny, bezbariérovost, rekonstrukce půdních prostor. 

 Odpovídá: OF, Provede: OŠKS, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
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4/8 Žádost o investiční dotaci - Sokol Krčín 

Identifikace: T.J. Sokol Krčín žádá o investiční dotaci ve výši 300 tis. Kč na pokrytí finanční spoluúčasti  
                    na akci "Výměna osvětlení hřiště pro národní házenou". Celkové náklady na akci jsou  
                    695.209 Kč bez DPH, dotace z KÚ činí 380 tis. Kč. RM doporučuje schválit dotaci ve výši  
                    200 tis. Kč. 

Odůvodnění: 

Vyjádření OŠKS: Komise sportovní na svém jednání dne 20.05.2020 doporučila navýšit dotaci 
na sportovní činnost a provoz sportovního areálu T.J. Sokol Krčín o 200 tis. Kč. Doporučujeme 
tuto částku schválit jako investiční dotaci pro T.J. Sokol Krčín. 
Vyjádření OF: Částku 200 tis. Kč RM využila k posílení dotací ostatním oddílům. V případě, že 
ZM schválí celou částku 300 tis. Kč, bylo by i navýšení o 100 tis. Kč kryto z § 3113 – akce ZŠ 
Komenského - odborné učebny, bezbariérovost, rekonstrukce půdních prostor. To by mělo 
dopad do navrhovaného RO projednávaného v bodu 4/9. 

Vysvětlení: Kupka Václav, Mgr. - vedoucí OŠKS 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 22:55 hodin - vedoucí OF přednesl "Identifikaci" a "Odůvodnění" bodu. Podrobnější 
vysvětlení podal ST. Ve Sportovní komisi TJ Sokol Krčín požádal o navýšení dotace na 
uvedenou investici. V RM bylo rozhodnuto, že bude snížena dotace města o 150 tis. Kč s tím, 
že bylo TJ Sokol Krčín doporučeno, aby požádal o investiční dotaci ve výši 200 tis. Kč. 
Nakonec požádali o 300 tis. Kč. Pokud zde ale bude schváleno 200 tis. Kč, bude to v souhrnu 
o 50 tis. Kč víc, než bylo původně požadováno a schváleno. Pan Hladík - nebylo by možné 
schválit 300 tis. Kč? ST - možné je všechno, ale měli bychom vycházet z toho, jaký byl 
původní požadavek TJ Sokol Krčín. ST - navrhl hlasovat o prodloužení jednání o 30 minut - 
hlasováno - 19 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Jeden zastupitel nebyl přítomen při hlasování v 
jednacím sále - ve 23:00 hodin bylo zasedání ZM prodlouženo do 23:30 hodin. Poté navázalo 
hlasování k 1. usnesení - 20 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Jeden zastupitel nebyl přítomen při 
hlasování v jednacím sále. Dále hlasováno o 2. usnesení - 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Dva 
zastupitelé nebyli přítomni při hlasování v jednacím sále. Podrobnosti viz zvukový záznam z 
jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se 
zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 4/8 USNESENÍ č. ZM 13-455/20 

ZM schvaluje investiční dotaci Tělocvičné jednotě Sokol Krčín ve výši 200 tis. Kč jako finanční 
spoluúčast města na investiční akci "Výměna osvětlení hřiště pro národní házenou" a pověřuje ST 
podpisem smlouvy se žadatelem, zpracované dle platné vzorové smlouvy. 

 Odpovídá: OŠKS, Provede: OŠKS, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 

K čl. 4/8 USNESENÍ č. ZM 13-456/20 

ZM schvaluje RO zahrnutí položky Dotace pro Tělocvičnou jednotu Sokol Krčín na investiční akci 
"Výměna osvětlení hřiště pro národní házenou" ve výši 200 tis. Kč (§ 3419). Navýšení bude pokryto 
přesunem z § 3113 – akce ZŠ Komenského - odborné učebny, bezbariérovost, rekonstrukce 
půdních prostor. 

 Odpovídá: OF, Provede: OŠKS, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 2 - bylo přijato 
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4/9 Dopady změny SR v oblasti sdílených daní - RO 

Identifikace: 

V důsledku předpokládaného poklesu plnění daňových příjmů o cca 18,5 mil. Kč schválilo ZM 
svým usnesením č. ZM 12-398/20 první RO, kterým byly sníženy tyto rozpočtované příjmy o 
12 mil. Kč. 

Odůvodnění: 

OF předkládá další návrh na snížení rozpočtu, které bude pokryto z proplacené dotace za 
realizovanou investiční akci předfinancovanou z prostředků města (ZŠ Komenského – 
odborné učebny, bezbariérovost, rekonstrukce půdních prostor). Následující RO bude 
s ohledem na vývoj daňových příjmů a ostatní nové skutečnosti předloženo na jednání ZM 14. 
RM doporučuje schválit. 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 23:00 hodin - vedoucí OF přednesl "Identifikaci" a "Odůvodnění" bodu. Dotazy ani 
připomínky k tomuto bodu nebyly. Vedoucí OF přečetl navržené znění usnesení. Bez 
připomínek a dotazů k navrženému znění usnesení. Hlasováno - 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Dva zastupitelé nebyli přítomni při hlasování v jednacím sále. Podrobnosti viz zvukový 
záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je 
společně se zápisem dostupný i na webu města. 
 

K čl. 4/9 USNESENÍ č. ZM 13-457/20 

ZM schvaluje RO – snížení daňových příjmů o částku 3,2 mil. Kč (položka 1111 – daň z příjmů 
fyzických osob placená plátci 1,2 mil. Kč a položka 1211 – daň z přidané hodnoty 2 mil. Kč). Pokles 
daní bude pokryt snížením výdajů § 3113 – akce ZŠ Komenského – odborné učebny, 
bezbariérovost, rekonstrukce půdních prostor. 

 Odpovídá: OF, Provede: OF, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 2 - bylo přijato 

  
 
4/10 Navýšení § 4349 - ostatní sociální péče vč. komunitního plánování  

Identifikace: 

RM svým usnesením č. RM 35-2055/20 schválila Smlouvu o horizontální spolupráci mezi KHK 
a městem Nové Město nad Metují v rámci projektu KHK Rozvoj regionálního partnerství 
v sociální oblasti na území obcí KHK II. Město na základě této Smlouvy obdrží v letech 2020 - 
2022 celkovou částku 1.067.220 Kč. Na rok 2020 pak připadá částka 237.160 Kč. OF 
navrhuje RO - navýšení § 4349. 

Odůvodnění: 

Vzhledem k tomu, že částka na uvedenou službu bude proplacena na základě fakturace a ne 
formou dotace, je navýšení rozpočtu města v kompetenci ZM. RM doporučuje schválit. 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 
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Z podrobnějšího projednání: 

Ve 23:01 hodin - vedoucí OF přednesl "Identifikaci" a "Odůvodnění" bodu. Dotazy ani 
připomínky k tomuto bodu nebyly. Vedoucí OF přečetl navržené znění usnesení. Bez 
připomínek a dotazů k navrženému znění usnesení. Hlasováno - 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Dva zastupitelé nebyli přítomni při hlasování v jednacím sále. Podrobnosti viz zvukový 
záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je 
společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 4/10 USNESENÍ č. ZM 13-458/20 

ZM schvaluje RO - navýšení § 4349 - ostatní sociální péče vč. komunitního plánování - Rozvoj 
regionálního partnerství v sociální oblasti na území obcí KHK II v příjmech i výdajích rozpočtu o 
celkovou částku 237,16 tis. Kč. 

 Odpovídá: OF, Provede: OF, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 2 - bylo přijato 

 

4/11 Návrh odměny pro zastupitele oprávněného k oddávání 

Identifikace: RM na svém jednání dne 01.06.2020 přijala usnesení č. RM 41-2381/20: "RM pověřuje  
                    pro probíhající funkční období 2018 2020 člena ZM, pana Bc. Jiřího Slámu, k přijímání  
                    prohlášení snoubenců o vstupu do manželství, a to s platností ode dne 02.06.2020."  
                    Podle § 74 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, neuvolněnému  
                    členovi zastupitelstva obce, který je oprávněn k přijímání projevů vůle snoubenců, 
                    že spolu vstupují do manželství, může zastupitelstvo obce s přihlédnutím k časové  
                    náročnosti a četnosti obřadů zvýšit odměnu až o 2.000 Kč nad maximální výši odměny  
                    stanovenou za výkon jeho funkce podle tohoto zákona. Zastupitelstvu města je  
                    předkládán návrh na projednání zvýšení měsíční odměny panu Bc. Jiřímu Slámovi 
                    o 500 Kč z důvodu pověření k přijímání projevů vůle snoubenců, že spolu vstupují  
                    do manželství. 

Odůvodnění: Možnost odměny neuvolněnému členu zastupitelstva, který je oprávněn k přijímání  
                      projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, je zakotvena v § 74 odst. 1  
                      zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění. RM doporučuje schválit. 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 23:03 hodin - vedoucí OF přednesl "Identifikaci" a "Odůvodnění" bodu. Dotazy ani 
připomínky k tomuto bodu nebyly. Vedoucí OFM přečetl navržené znění usnesení. Bez 
připomínek a dotazů k navrženému znění usnesení. Hlasováno - 19 pro, 0 proti, 1 zdržel se. 
Jeden zastupitel nebyl přítomen při hlasování v jednacím sále. Podrobnosti viz zvukový 
záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je 
společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 4/11 USNESENÍ č. ZM 13-459/20 

ZM schvaluje odměnu ve výši 500 Kč za měsíc neuvolněnému zastupiteli panu Bc. Jiřímu Slámovi 
z důvodu pověření k přijímání projevů vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, ode dne 
01.07.2020. 

 Odpovídá: OSÚ, Provede: OSÚ, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 
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5 Různé 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

K čl. 5 

Bez usnesení 

  
5/1 Rezignace p. Miroslava Jarolímka na funkci člena RM ke dni 31.05.2020 

Identifikace: 

Radní p. Miroslav Jarolímek dne 22.05.2020 rezignoval na funkci člena RM, a to ke dni 
31.05.2020. Učinil tak písemnou formou k rukám ST. V návaznosti na to, ST oslovil 
doporučeným dopisem předsedu Místního sdružení ODS Nové Město nad Metují s výzvou o 
případné provedení nominace na nového radního, jehož volba by mohla proběhnout na ZM 
13. Rezignace a dopis ST - viz přílohy k tomuto bodu. 

Odůvodnění: 

Rezignace radního dle zákona o obcích. 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 23:05 hodin - ST přednesl "Identifikaci" a "Odůvodnění" bodu. ST - informoval o zaslání 
výzvy předsedovi ODS, který na výzvu sdělil, že nového člena RM nenavrhují. Pan Jarolímek 
se vyloučil z hlasování k tomuto bodu. Hlasování o obojím - přijetí 2 souvisejících usnesení - 
20 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Jeden zastupitel byl vyloučen na vlastní žádost z hlasování k 
tomuto bodu. 
ST v souvislosti s uvolněním místa 1 radního navrhl v duchu znění zákona o obcích zařadit do 
článku Různé tohoto ZM bod 5/5 - volba nového člena RM. Bere tento návrh jako svou 
povinnost ze zákona. Ing. Neumann - navrhl přesunout volbu nového člena RM na další 
jednání ZM a mezi tím provést jednání politických stran, aby bylo k volbě přistoupeno 
odpovědně. PhDr. Kulhavá - uvedla, že když se na začátku jednání ZM 13 schvaloval program 
dnešního zasedání ZM, o zařazení tohoto bodu nepadlo ani slovo - zastupitelé dostali 
program, ale o volbě nového člena RM v něm nebyla ani zmínka - z těchto důvodů se 
připojuje s návrhem provést volbu až na dalším řádném veřejném zasedání ZM. ST - to, že 
nebyl tento bod v programu ZM 13, odůvodnil tím, že při schvalování programu nebylo jasné, 
jak dopadne žádost o důvěru MST, tj. bod č. ZM 13 - 1/3. V případě, že by ji totiž MST 
nedostal, bylo by třeba řešit volbu MST a člena RM. TAJ - upozornil, že tímto krokem ST splnil 
zákonnou povinnost a nyní je na zastupitelích, zda navrhovaný bod do programu ZM zařadí 
nebo ne. Počet členů RM by měl být lichý a nový člen RM by měl být volen na nejbližším 
zasedání ZM. Ing. Maur - rozumí povinnosti, ale souhlasí s předneseným návrhem zařadit bod 
do zářijového zasedání ZM. Ing. Prouza - také se připojil se stejným názorem - před tím by 
mělo být vyjasněno další fungování koalice. Ing. Maur - přednesl návrh usnesení: 
"ZM nesouhlasí se zařazením volby nového člena RM do programu jednání ZM 13 a ukládá 
ST zařadit tento bod do příštího jednání ZM, tj. ZM 14 dne 17.09.2020." Hlasováno o 
protinávrhu Ing. Maura - 19 pro, 1 proti, 1 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z 
jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se 
zápisem dostupný i na webu města. 
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K čl. 5/1 USNESENÍ č. ZM 13-460/20 

ZM bere na vědomí ve znění přílohy tohoto bodu rezignaci p. Miroslava Jarolímka ze dne 
22.05.2020 na funkci člena RM ke dni 31.05.2020. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 

K čl. 5/1 USNESENÍ č. ZM 13-461/20 

ZM děkuje p. Miroslavu Jarolímkovi za jeho práci v období jeho působení ve funkci člena RM. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 

K čl. 5/1 USNESENÍ č. ZM 13-462/20 

ZM nesouhlasí se zařazením volby nového člena RM do programu jednání ZM 13 a ukládá ST 
zařadit tento bod do příštího jednání ZM, tj. ZM 14 dne 17.09.2020. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 1, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
 
5/2 Souhlas se zařazením území města Nové Město nad Metují do územní působnosti 
Místní akční skupiny POHODA venkova, z.s.  

Identifikace: 

Místní akční skupina POHODA venkova, z.s., (dále jen „MAS“) žádá o projednání zařazení 
území města Nové Město nad Metují do územní působnosti MAS POHODA venkova, z.s., i na 
příští programové období 2021 - 2027. 

Odůvodnění: 

Vymezení územní působnosti MAS je jedním z požadavků pro Standardy MAS, aby následně 
MAS mohla žádat o podporu implementace strategie CLLD z evropských fondů. V minulosti 
bylo toto zařazení schváleno ZM pro období 2014 - 2020. RM doporučuje schválit. 

Vysvětlení: Hable Petr - starosta 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 23:13 hodin - bez rozpravy - žádné dotazy ani připomínky k tomuto bodu také nebyly - po 
přečtení navrženého znění usnesení, ke kterému také nebyly připomínky ani dotazy, bylo 
hlasováno - 20 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Jeden zastupitel nebyl přítomen při hlasování v 
jednacím sále. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je 
nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 5/2 USNESENÍ č. ZM 13-463/20 

ZM schvaluje zařazení území města Nové Město nad Metují do územní působnosti Místní akční 
skupiny POHODA venkova, z.s., na období 2021 - 2027. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 
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5/3 Návrh na ocenění občanů u příležitosti 28. října - podnět KKULT 

Identifikace: 

Dne 02.06.2020 se sešla ke svému jednání KKULT, mj. projednala návrh na ocenění občanů 
u příležitosti 28. října 2020 a doporučila RM udělit poděkování jednotlivcům a skupinám 
občanů za dobrovolnickou činnost v boji proti šíření viru COVID - 19 - podrobnosti viz příloha k 
tomuto bodu. RM doporučuje schválit. 

Odůvodnění: 

Vyplývá z povinností OŠKS předkládat zápisy z jednání KKULT do RM. 

Vysvětlení: Kupka Václav, Mgr. - vedoucí OŠKS 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 23:14 hodin - ST přednesl "Identifikaci" a "Odůvodnění" bodu. Do diskuse se přihlásila 
zastupitelka paní Mgr. Balcarová, která požádala o vyškrtnutí MSSS Oáza ze seznamu návrhu 
na ocenění občanů u příležitosti 28. října viz podnět KKULT. MSSS Oáza dle jejího názoru 
nedělala dobrovolnickou činnost, proto si nemyslí, že by měli dostat ocenění. ST - uvedl svůj 
opačný názor - myslí si, že "nadstavbu zaměstnankyň" lze považovat za dobrovolnickou 
činnost. Mgr. Balcarová - velmi si návrhu váží, ale znovu zopakovala, že by byla ráda, kdyby 
MSSS Oáza byla ze seznamu vyjmuta. Dále uvedla, že vděční můžeme být např. obchodu se 
zdravou výživou Vitálka, který dělal něco nad rámec, což nemusel - zároveň si váží veškeré 
další podpory. ST - doporučil MSSS Oáza z návrhu na ocenění občanů u příležitosti 28. října 
vyjmout - doporučil KKULT, aby se k tomu vrátila na dalším svém jednání. Návrhy na ocenění 
je možné ještě předkládat i do programu zářijového zasedání ZM. Po přečtení usnesení bylo 
hlasováno - "...ve znění upravené přílohy..." - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz 
zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze 
ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 5/3 USNESENÍ č. ZM 13-464/20 

ZM schvaluje veřejné ocenění formou poděkování města jako ocenění dobrovolnické činnosti pro 
město v boji proti šíření viru COVID - 19 navrženým občanům a skupinám občanů města ve znění 
upravené přílohy k tomuto bodu. Ocenění budou předána na slavnostním večeru u příležitosti oslav 
28. října 2020 na zámku rodiny Bartoň - Dobenín. 

 Odpovídá: OŠKS, Provede: OSÚ, Termín: 12.11.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
5/4 Podnět zmocněnce Přípravného výboru na pořádání místního referenda v Novém 
Městě nad Metují 

Identifikace: 

Dopis Ing. Václava Zilvara, zmocněnce Přípravného výboru na pořádání místního referenda v 
Novém Městě nad Metují, ze dne 12.06.2020 ve věci zneužití pravomoci úřední osoby - viz 
příloha tohoto bodu.  
Dopis zmocněnce Přípravného výboru na pořádání místního referenda v Novém Městě nad 
Metují adresovaný zastupitelům byl dne 15.06.2020 odeslán  prostřednictvím e-mailu na 
vědomí všem členům ZM. 
Upozornění: Ing. Zilvar by nyní již neměl vystupovat jménem přípravného výboru. Podle § 9 
zákona č. 22/2004 Sb., o místním referendu a o změně některých zákonů, v platném znění, 
přípravný výbor není právnickou osobou, jeho činnost je spojena pouze s konáním místního 
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referenda. Zákon o místním referendu mu svěřuje oprávnění k podání návrhu na konání 
místního referenda, k delegování členů do komisí pro hlasování a dále procesní způsobilost k 
podání návrhů ve správním soudnictví ve věcech místního referenda, nikoli však další časově 
neomezená oprávnění.  
V souvislosti s obsahem dopisu byl učiněn dotaz na ŘSD a KÚ KHK, zda s nimi autor podání 
jednal.  
Ze strany ŘSD bylo sděleno, že jednání s Ing. Zilvarem a jeho kolegou se uskutečnilo dne 13. 
3. 2020 na ŘSD ČR, Správě Hradec Králové. Byla jim předána informace, že plnohodnotný 
obchvat Nového Města nad Metují ŘSD nesleduje a nepřipravuje z toho důvodu, že kromě 
varianty DÚR žádná ze „západních“ variant přeložek (Studie, 2016) neplní příznivá kritéria 
ekonomické efektivity a nesplňuje tak požadavky Ministerstva dopravy na ekonomickou 
efektivnost staveb pozemních komunikací. Pokud jde o variantu „dle připomínek k ÚP“, může 
být vymezen jako územní rezerva v ÚP města pro jihozápadní obchvat Nového Města nad 
Metují dle výsledku referenda. ŘSD nesouhlasí s tím, aby tato varianta byla připravována jako 
silnice I. třídy, neboť pro tranzitní dopravu musí mít varianta „dle připomínek k ÚP“ návaznost 
v rámci silnic I. tříd.  Byla podána informace o tom, že se v letošním roce zpracovává studie 
řešení přednádražního prostoru vč. technicko-ekonomického posouzení, jejíž součástí je i 
prověření možnosti alternativního vedení silnice I/14 po silnicích II. a III. tříd  (výměna 
správcovství). 
Ze strany KÚ (územní plánování) bylo sděleno, že dne 19.02.2020 se na základě 
telefonického objednání dostavil na odbor ÚPSŘ Ing. Zilvar s dotazem, zda se bude KHK 
zabývat problematikou výsledku referenda týkajícího se problematiky silničního obchvatu 
Nového Města nad Metují a pokud ano, tak v jakém časovém horizontu by k tomu mohlo dojít. 
K tomu bylo ze strany zástupců KÚ KHK sděleno, že dopisem ze dne 28.03.2019 
adresovaného Zastupitelstvu KHK byl ze strany města zastoupeného starostou uplatněn 
podnět na aktualizaci ZÚR KHK a to právě na základě výsledku místního referenda. Tento 
podnět byl Zastupitelstvem KHK na jeho zasedání dne 06.05.2019 vzat na vědomí a zároveň 
bylo uloženo Bc. Pavlu Hečkovi, radnímu KHK, aby se věcí zabýval. Dopisem ze dne 
09.10.2019 bylo ze strany člena Rady KHK Bc. Pavla Hečka starostovi Nového Města nad 
Metují sděleno, že podnět na aktualizaci ZÚR KHK byl postoupen k vyřízení odboru územního 
plánování a stavebního řádu a ten bude řešen v rámci pravidelně zpracovávané zprávy o 
uplatňování ZÚR KHK s tím, že v současné době probíhají práce na jejím zpracování. 

Odůvodnění: 

 Dopis Ing. Zilvara byl zaslán všem zastupitelům, proto je nutno ho na ZM projednat.  
  

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

Z podrobnějšího projednání: 

Ve 20:33 hodin - projednání tohoto bodu trvalo více jak hodinu. ST připomněl, že v úvodu 
zasedání při schvalování programu dnešního ZM navrhl předřazení tohoto bodu před bod 3/6. 
Důvodem bylo to, že body 3/6 až 3/9 se týkají oblasti územního plánování či regulačního 
plánu. V podnětu zmocněnce Přípravného výboru jsou uvedena velice závažná obvinění z 
podvodného jednání a zneužití pravomoci, a to vůči starostovi města, který je zároveň 
určeným zastupitelem pro územní plán a dále vůči pracovníkovi OVRR, Mgr. Balcarovi, který 
je pořizovatelem územního, případně regulačního plánu. Jde o natolik závažnou záležitost, že 
považuje on i Ing. Balcar za nezbytné, nejdříve znát stanovisko ZM k těmto obviněním a pak 
teprve jednat a rozhodovat o bodech, které Mgr. Balcar ve spolupráci se ST připravoval.  
 
ST přednesl "Identifikaci" bodu, TAJ - přečetl doručený dopis Ing. Václava Zilvara (viz příloha 
tohoto bodu) a dále upozornil, že Ing. Zilvar by nyní již neměl vystupovat jménem přípravného 
výboru. Podle § 9 zákona č. 22/2004 Sb., o místním referendu a o změně některých zákonů, v 
platném znění, přípravný výbor není právnickou osobou, jeho činnost je spojena pouze s 



Město Nové Město nad Metují 
náměstí Republiky 6 

Stránka 43 

 

ZÁPIS Z PORADY 
ZM 13 ze dne 25.06.2020 

V    

 

konáním místního referenda. Zákon o místním referendu mu svěřuje oprávnění k podání 
návrhu na konání místního referenda, k delegování členů do komisí pro hlasování a dále 
procesní způsobilost k podání návrhů ve správním soudnictví ve věcech místního referenda, 
nikoli však další časově neomezená oprávnění.  
 
ST otevřel diskusi a přednesl své stanovisko: "Pan Ing. Zilvar ve svém podání neuvádí žádné 
konkrétní informace, čím jsem se měl jako určený zastupitel pro ÚP dopustit zneužití 
pravomoci úřední osoby, jaké podvodné praktiky jsem měl spáchat, jakými kroky jsem měl 
úmyslně manipulovat s informacemi a podklady, jakým podvodným způsobem jsem se snažil 
blokovat plnění výsledků místního referenda, čím jsem lživě informoval RM a ZM. Nedoložil mi 
je ani po dvojnásobném písemném vyzvání. Předmětné podání považuji za velmi závažné a 
přímé obvinění mé osoby a osoby Mgr. Balcara, které by pravděpodobně mohlo mít negativní 
dopady na legálnost celého Územního plánu Nové Město nad Metují. Z tohoto důvodu bude 
nutné vyvodit adekvátní kroky. Dle mého názoru by pan Ing. Zilvar měl směřovat svůj podnět 
na prvním místě k orgánům činným v trestním řízení."    
 
Mgr. Adam Balcar - přečetl svůj dopis ze dne 25.06.2020 adresovaný zastupitelům města 
Nové Město nad Metují (pozn.: dopis byl po jednání ZM 13 zařazen do příloh k tomuto bodu a 
odeslán na vědomí jak zastupitelům, tak i veřejnosti na webové rozhraní programu Konsiliář): 
"Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, máte nyní před sebou dopis pana Ing. Václava 
Zilvara, označený jako podnět k řešení zneužití pravomoci úřední osoby, kterého jsem se měl 
spolu s panem starostou dopustit. 
V úvodu považuji za nutné upozornit na skutečnost, že je to pan Zilvar, kdo manipuluje 
s informacemi a neoprávněně se vydává za zmocněnce Přípravného výboru na pořádání 
místního referenda – tato jeho role jednoznačně skončila. 
Vhodné je rovněž připomenout, že stejně tak se opakovaně vydával za tzv. zástupce 
veřejnosti. Tento institut je jasně stanovený stavebním zákonem a pan Zilvar ho i přes 
několikerá upozornění opakovaně zneužíval. Zřejmě tak chce tímto titulováním své osoby 
dodat svým podnětům větší váhu. 
Toto mé vystoupení je bezprecedentní, nicméně stejně bezprecedentní a vážná je pro mne 
tato situace a své vystoupení tedy považuji za nutnost. Současně jej považuji za veřejné a 
budu rád, pokud bude zveřejněno minimálně stejně tak, jako je zveřejněn obdržený podnět. 
Pan Zilvar mě obviňuje, že jsem zneužil pravomoc úřední osoby – manipuloval s informacemi 
a podklady pro územní plán, podvodným způsobem se snažil zablokovat plnění výsledků 
místního referenda, lživě informoval orgány města – tedy vás, radní a zastupitele. Dále jsem 
měl vyvíjet podvodnou činnost proti všemu, co mohlo znemožnit majetkový prospěch ze 
změny ploch v územním plánu v ulici Černčická, měl jsem rovněž dotčeným orgánům 
poskytovat nepravdivé informace či pokládat manipulativní otázky v žádostech o metodickou 
pomoc. Současně měl být výsledkem tohoto mého snažení značný majetkový prospěch úzké 
skupiny spekulantů. Dle pana Zilvara jsem se tedy měl dopustit trestného činu, za který mohu 
být dle stávajícího znění trestního zákoníku odsouzen na tři až deset let. Nutno rovněž dodat, 
že pan Zilvar tato svá vážná obvinění nedoložil žádnými podklady či důkazy.  
K věci uvedu pár faktů: Územní plán včetně kompletní spisové dokumentace byl pravomocně 
přezkoumán Krajským soudem v Hradci Králové, který v plném rozsahu návrhy pana Zilvara 
na jeho zrušení v říjnu 2019 zamítl. V současné době pak probíhá kasační řízení u Nejvyššího 
správního soudu v Brně, kde se nachází kompletní spisový materiál. Dále připomínám, že 
v průběhu procesu pořizování územního plánu Policie ČR – odbor pro hospodářskou 
kriminalitu bez předchozího ohlášení provedla na Městském úřadu razantní zásah a bez mého 
vědomí, vědomí vedoucího odboru i bez vědomí pana tajemníka zabavila kompletní 
dokumenty k územnímu plánu. Následně pak vedla půl roku šetření, aniž by zjistila cokoliv 
nezákonného. Policie ČR dále prošetřovala obvinění mé osoby ze strany pana [osobní údaj 
odstraněn] ze zfalšování územního plánu se závěrem, že k žádnému zfalšování nedošlo a že 
pan [osobní údaj odstraněn] v této věci lhal. 
Jako za závažnou tuto situaci považuji z mého osobního pohledu, kdy jsem tímto obviněním 
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jednoznačně poškozen, ale i z pohledu města, kdy je opětovně zpochybňován jeho zásadní 
rozvojový a strategický dokument. 
Toto mé vystoupení je tedy osobní a osobně vnímám obvinění vyslovené panem Zilvarem. 
Stejně vnímám i opakované obviňování mé osoby ze strany dalšího, vám známého občana. 
Oba to jsou lidé, kteří evidentně nejsou schopni unést situaci, kdy není po jejich, a když jim ani 
nadřízené orgány, ani soudy nedají za pravdu, sahají k těmto prostředkům a vznášejí takováto 
obvinění.    
V tomto městě nejenom pracuji, ale i žiji – narodil jsem se zde. Proto tato obvinění, dnes 
zveřejněná i na různých místech na internetu, nesu těžce. Vím o řadě z vás, že mám vaši 
plnou důvěru, stejně jako ji mám od svého vedoucího, řady kolegů, pana tajemníka i pana 
starosty. Za to jsem velmi vděčný. Logicky si však touto důvěrou nemohu být jist u všech, 
stejně jako u lidí, které potkávám ve městě, či u svých sousedů. 
V tomto týdnu jsem přemýšlel, co mám v dané situaci udělat a jaký mám zaujmout postoj. 
Sepsal jsem již svou rezignaci na vykonávání jakékoliv činnosti na úseku územního plánovaní 
v tomto městě (v dalších 12 obcích, kde vykonávám stejnou práci, k žádným obdobným 
útokům nedochází). Sepsal jsem ji z důvodu mých minimálních možností obhajovat své jméno 
a čest, z důvodu ochrany mé osoby, mého zdraví a ochrany mé rodiny včetně ochrany mých 
synů. 
Nicméně jsem si uvědomil, že bych tímto dal prostor právě takovýmto osobám, o jejichž 
charakteru, stejně jako o jejich skutečných záměrech, si každý může udělat představu 
(osobně mám tu představu zcela jasnou). Dal bych tím též prostor k různým spekulacím o 
tom, jak to při pořizování územního plánu bylo, ale také – a to je dnes velmi důležité – jak to 
může být při současném i budoucím pořizování dalších územně plánovacích dokumentů 
města. Rovněž bych tím dal prostor ke spekulacím o čestnosti, morálnosti a důvěryhodnosti 
starosty Petra Hableho, případně dalších radních a zastupitelů. Uvědomil jsem si tedy, že 
ustoupit nemohu. Sepsanou rezignaci jsem neodeslal. Naopak se začnu v nejbližších dnech 
právně a s patřičnou razancí těmto křivým a nehorázným obviněním pana Václava Zilvara 
bránit.  
Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, je nyní na vás, jaký postoj k tomuto podnětu 
zaujmete. Vzhledem ke mně jako pořizovateli, k panu starostovi jako určenému zastupiteli, ale 
i s ohledem na důvěru veřejnosti k procesům na úseku územního plánování, potažmo její 
důvěru v činnost městského úřadu jako celku považuji za nepřijatelné, aby byl tento závažný 
podnět vzat pouze na vědomí. Jsem naopak přesvědčen, že by se zastupitelstvo, jako orgán 
volící určeného zastupitele pro územní plánování a vydávající jednotlivé územně plánovací 
dokumenty, mělo proti těmto obviněním jasně vymezit. Děkuji vám za pozornost."  
 
ST uvedl, že se plně připojuje k prohlášení Mgr. Balcara a dále uvedl, že je rád, že Mgr. 
Balcar své původní rozhodnutí ve věci své rezignace na funkci změnil, protože pokud bychom 
ustupovali takovýmto nátlakům a účelovým agresím, může to mj. vyvolat u někoho pocit, že na 
falešných obviněních je něco pravdy. Dále uvedl, že předpokládá, že Ing. Zilvar předloží 
důkazy. 
 
Následně vystoupil Ing. Zilvar, který přečetl své vyjádření (vzhledem k tomu, že nebylo do 
uzávěrky vyhotovení zápisu v písemné podobě na MěÚ předáno, je nutno odkázat na zvukový 
záznam jeho vystoupení). 
 
V navazující diskusi vystoupili: Ing. Záleská (z přítomných občanů) - s technickou poznámkou 
k vedení trasy obchvatu směrem k České Skalici - tj. k rozporu tvrzení Ing. Zilvara, že s 
obchvatem a jeho zaústěním do území sousedních obcí nemá nikdo problém. 
 
Dále vystoupil opět ST, přečetl otázku z referenda k obchvatu, ze které jasně vyplývá 
zavedení přeložky na území Nahořan, tj. obce, která s tím nesouhlasí. ST dále přečetl 
přítomným obsah dopisu zaslaného Ing. Zilvarovi od prvního náměstka hejtmana KHK, Mgr. 
Martina Červíčka:  
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"Vážený pane inženýre, dovoluji si odpovědět na Vámi zaslané podání, ve kterém žádáte o 
„intenzivní projednání změny ZÚR na úrovni krajské i ostatních orgánů". Chtěl bych Vás 
informovat, že z pozice člena Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, jsem byl informován, že 
byl dne 28. března 2019 doručen Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje podnět města Nové 
Město nad Metují na změnu Zásad územního rozvoje Královéhradeckého kraje, ve kterém 
město Nové Město nad Metují požaduje vymezit koridor pro vytvořeni jižního obchvatu 
Nového Města nad Metují v trase Spy - Vladivostok - Osma - Nahořany. Uvedená záležitost 
byla předána k řešení Bc. Pavlu Hečkovi, členu Rady Královéhradeckého kraje odpovědnému 
za oblast územního plánování, resp. odboru územního plánování a stavebního řádu. Podnět 
bude řešen v rámci pravidelně zpracovávané a projednávané Zprávy o uplatňování Zásad 
územního rozvoje Královéhradeckého kraje, kterou má dle § 42 stavebního zákona krajský 
úřad povinnost pořídit a projednat zákonem stanoveným způsobem. Toto projednáni bude 
probíhat za účasti nejenom Ministerstva dopravy, jako ústředního orgánu státní správy na 
úseku silnic I. tříd, ale i s odborem dopravy a silničního hospodářství Krajského úřadu 
Královéhradeckého kraje, do jehož gesce náleží silnice II. a III. tříd. Podle informaci, které 
jsem si zjistil od kolegů z odboru územního plánování a stavebního řádu, v současné době 
probíhají práce na zpracování této Zprávy o uplatňování a její projednání podle požadavku § 
42 odst. 2 stavebního zákona se předpokládá ve 2. polovině letošního roku. Projednání  
Zprávy o uplatňování Zásad územního rozvoje Královéhradeckého kraje, a to nejenom s 
příslušnými odbory krajského úřadu a dotčenými orgány, ale i s veřejností, bude oznámeno 
dle požadavku stavebního zákona veřejnou vyhláškou a k projednávanému návrhu této zprávy 
bude možné uplatnit případné připomínky. Zprávu o uplatňování Zásad územního rozvoje 
Královéhradeckého kraje, upravenou na základě výsledků projednání, pak bude odbor 
územního plánování a stavebního řádu Krajského úřadu Královéhradeckého kraje předkládat 
ke schválení Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje v závěru roku 2020 nebo začátkem roku 
2021 a takto schválená zpráva o uplatňování se stane zadáním pro aktualizaci Zásad 
územního rozvoje Královéhradeckého kraje. V rámci Zprávy o uplatňování Zásad územního 
rozvoje Královéhradeckého kraje, bude řešena otázka dopravní situaci Nového města n. M. z 
komplexního hlediska, včetně zařazení příslušných silnic do jednotlivých kategorií. Vzhledem 
ke skutečnosti, že se jedná o koridor silnice I. třídy, je dle ust. § 40 zákona č. 13/1997 Sb., o 
pozemních komunikacích, v platném znění, příslušným silniční správním úřadem Ministerstvo 
dopravy. Případná změna vymezení koridoru by tak musela být iniciována tímto orgánem, 
nebo by jím musela být minimálně odsouhlasena. K ničemu takovému doposud nedošlo. Z 
výše uvedeného vyplývá, že řešení dopravní situace v Novém Městě n.M. na úrovni 
dokumentu kraje jakými jsou Zásady územního rozvoje Královéhradeckého kraje bude řešeno 
komplexně, a to včetně projednání se všemi zúčastněnými subjekty v rámci Zprávy o 
uplatňování Zásad územního rozvoje Královéhradeckého kraje. Vážený pane inženýre, pro 
tuto chvíli lze pouze říci, že Královéhradecký kraj nemá ve svých záměrech Vámi zmiňovanou 
přeložku silnice II/285. Mohu přislíbit, že jsem ale připraven účastnit se jednání v této věci. S 
úctou Mgr. Martin Červíček 1. náměstek hejtmana Královéhradeckého kraje a gestor pro 
oblast dopravy a silničního hospodářství." 
 
ST  - myslí si, že tento dokument jasně ukazuje, jak má být řešena rezerva pro přeložku. Dále 
ST zmínil i dopis od p. ředitele ŘSD, dostali jsme stejnou informaci, berou na vědomí výsledek 
referenda. Na ŘSD jsme za město deklarovali, že pro ZM je výsledek referenda závazný. 
Na tato vystoupení pak navázala polemická diskuse, ve které opakovaně vystoupil Ing. Zilvar 
s kritikou postupů města a ST v prosazování závěrů referenda. Na to průběžně reagoval ST s 
tím, že v první řadě by měl Ing. Zilvar informovat Policii ČR, je připraven se zodpovídat v 
případném trestním řízení. 
Dále vystoupil Bc. Sláma s dotazem vůči Ing. Zilvarovi, zda podal podnět orgánům činným v 
trestním řízení? Návazně k dopisu Ing. Zilvara, kterým obvinil ST a Mgr. Balcara, vystoupila 
Mgr. Paarová - proč Ing. Zilvar nepředložil žádné relevantní důkazy? Vnímá to jako manipulaci 
z jeho strany. Do diskuse byl vyzván k vyjádření se k trase navrhovaného obchvatu i MST 
Nahořan - p Kratěna - ten potvrdil nesouhlas obce se zaústěním obchvatu na jejich katastr. 
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Další vystupující: pí Žahourková, p. Vlček (z přítomných občanů), p. Hladík, Mgr. Balcarová, 
Ing. Tymel, Ing. Maur. 
 
Návazně pak byla formulována usnesení přednesená TAJ a návrh na usnesení od Ing. Tymla 
- k němu zazněl protinávrh p. Jarolímka. Nakonec bylo hlasováno o těchto usneseních: 
1/ "ZM bere na vědomí podnět Ing. Václava Zilvara, zmocněnce Přípravného výboru na 
pořádání místního referenda v Novém Městě nad Metují, ze dne 12.06.2020 ve věci zneužití 
pravomoci úřední osoby ve znění přílohy tohoto bodu.“ Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
- bylo přijato. 
2/ "ZM bylo seznámeno s podnětem Ing. Václava Zilvara doručeným dne 12.05.2020 a 
konstatuje, že tento podnět neobsahuje žádné podklady či důkazy ke vzneseným obviněním, 
které Ing. Václav Zilvar nedoložil ani po opakovaných výzvách." Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 
zdržel se - bylo přijato. 
3/ "ZM souhlasí s vyslovením důvěry ST jako určenému zastupiteli pro územní plánování a 
Mgr. Adamu Balcarovi jako pořizovateli územně plánovací dokumentace." ST a Mgr. 
Balcarová se na vlastní žádost nechávají vyloučit z hlasování k tomuto bodu, a to pro možnou 
podjatost. Hlasováno - 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se - bylo přijato. Dva zastupitelé byli vyloučeni 
na vlastní žádost k tomuto bodu. 
4/ Protinávrh p. Jarolímka: "ZM projednalo podnět Ing. Václava Zilvara. ZM vyzývá Ing. 
Václava Zilvara, aby svá závažná obvinění sdělil neprodleně orgánům činným v trestním 
řízení. V případě neprokázání obvinění vyzývá ZM Ing. Václava Zilvara k veřejné omluvě." 
Hlasováno – 2 pro, 18 proti, 1 zdržel se - nebylo přijato. 
Původní návrh Ing. Tymla: "ZM projednalo podnět Ing. Václava Zilvara a nesouhlasí s ním. ZM 
vyzývá Ing. Václava Zilvara, aby svá závažná obvinění sdělil neprodleně orgánům činným v 
trestním řízení. V případě neprokázání obvinění vyzývá ZM Ing. Václava Zilvara k veřejné 
omluvě." Hlasováno - 20 pro, 0 proti, 1 zdržel se - bylo přijato. 
 

K čl. 5/4 USNESENÍ č. ZM 13-465/20 

ZM bere na vědomí podnět Ing. Václava Zilvara, zmocněnce Přípravného výboru na pořádání 
místního referenda v Novém Městě nad Metují, ze dne 12.06.2020 ve věci zneužití pravomoci úřední 
osoby ve znění přílohy tohoto bodu. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
 

K čl. 5/4 USNESENÍ č. ZM 13-466/20 

ZM bylo seznámeno s podnětem Ing. Václava Zilvara doručeným dne 12.05.2020 a konstatuje, že 
tento podnět neobsahuje žádné podklady či důkazy ke vzneseným obviněním, které Ing. Václav 
Zilvar nedoložil ani po opakovaných výzvách. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
 

K čl. 5/4 USNESENÍ č. ZM 13-467/20 

ZM souhlasí s vyslovením důvěry ST jako určenému zastupiteli pro územní plánování a Mgr. 
Adamu Balcarovi jako pořizovateli územně plánovací dokumentace. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 2 - bylo přijato 
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K čl. 5/4 USNESENÍ č. ZM 13-468/20 

ZM projednalo podnět Ing. Václava Zilvara a nesouhlasí s ním. ZM vyzývá Ing. Václava Zilvara, aby 
svá závažná obvinění sdělil neprodleně orgánům činným v trestním řízení. V případě neprokázání 
obvinění vyzývá ZM Ing. Václava Zilvara k veřejné omluvě. 

 Odpovídá: ST, Provede: OSÚ, Termín: 17.09.2020 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
6 Diskuse 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

Z podrobnějšího projednání: 

Ing. Hovorka - dodatečně poděkoval za vyslovení důvěry ve funkci MST, váží si toho. 
 
Ing. et Ing. Dostál - vrátil se k zápisům z komisí RM, což bylo řešeno v bodě 3/3 - viz otázky 
snadnějších přístupů zastupitelů k zápisům z komisí RM, kdy zastupitelům nestačí, že je mají 
k dispozici v rámci jejich přístupu přes Konsiliář, chtějí jejich samostatnou databázi, aby je 
nemuseli vyhledávat. TAJ - ubezpečil se, že tomu rozumí tak, že přístup do těchto zápisů přes 
program Konsiliář je pro některé zastupitele komplikovaný a chtějí je dostávat napřímo e-
mailem? ST - úkol k řešení tohoto požadavku bude řešen přes PVO (porada vedoucích 
odborů a oddělení) na MěÚ. Ing. et Ing. Dostál - byl by rád, aby existovala databáze zápisů 
podle čísel v daném volebním období. TAJ - trochu problém vidí v tom, že u některých komisí 
RM rozhodla, že jejich zápisy budou neveřejné. Tento problém bude ale řešit s informatiky. 
 
ST poděkoval všem přítomným za účast, aktivitu a výdrž na řádném veřejném zasedání ZM č. 
13, které ukončil ve 23:22 hodin. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle 
Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na 
webu města. 

K čl. 6 

Bez usnesení 

 
 
 
 

Ing. Libor Hovorka v.r. 
místostarosta 

 Petr Hable v.r. 
starosta 

 
 
Čas ukončení jednání ZM 13 v 23:22 hodin. 
 
Příští ZM 14 se bude konat dne 17.09.2020 v přednáškovém sále Městské knihovny Nové Město 
nad Metují od 16:00 hodin. 
 
Zápis ze ZM 13 vyhotoven dne: 2. července 2020 
 
Zápis ze ZM 13 vypraven dne: 3. července 2020 
 
Zápis ze ZM 13 zveřejněn dne: 3. července 2020 


